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Velemínsk˘

pozor 800 vytisku

nepouÏivat dingbaty

zasedání vÏdy dozadu

Knihovna Velemín V pfiíjemném prostfiedí místní knihovny si mÛÏete pÛjãit beletrii, nauãnou literaturu
a ãasopisy pro dospûlé a dûti. K dispozici jsou tituly z místní knihovny a z knihov-
ny K. H. Máchy v Litomûfiicích. Nabízíme meziknihovní sluÏby, informaãní sluÏby,
bezplatn˘ pfiístup na internet pro registrované ãtenáfie
ON-LINE katalog 
Odkaz na vyhledávání knih v katalogu místní knihovny ve Velemínû: 
https://velemin-katalog.knihovnalitomerice.cz

Místní knihovna Velemín 
Velemín 93 
V˘pÛjãní doba: 
sobota 8:30 - 10:30 hodin
Knihovnice: Mgr. Sylvie Holubová
http://velemin.knihovna.info

Místní knihovna Mile‰ov 
Mile‰ov 16
V˘pÛjãní doba: 
pondûlí 15:00 - 17:00 hodin
Knihovnice: Monika Koubová
http://milesov.knihovna.info
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Z činnosti obce
PRŮZKUM, POSÍLENÍ A BUDOVÁNÍ ZDROJŮ PITNÉ VODY 
V OBCI VELEMÍN – BÍLÝ ÚJEZD, DOBKOVIČKY

Po výstavbě nových úpraven vod v Bílém Újezdě a Dobkovičkách, 
včetně vystrojení hlubinných vrtů a napojení nové infrastruktury na 
stávající vodárenskou soustavu, realizovaných v druhé polovině loň-
ského roku, zhotovitel předal obci hotové dílo včetně předepsaných 
dokladů na konci loňského roku. Následně obec zažádala prostřed-
nictvím administrátora projektu o proplacení dotace od SFŽP, platba 
ve výši 6 mil. Kč, byla na účet obce proplacena ještě v roce 2023. 
Začátkem letošního roku obec zažádala vodoprávní úřad a odbor ži-
votního prostředí Městského úřadu v Lovosicích o vydání kolaudač-
ního souhlasu k oběma stavbám. Kontrolní prohlídky obou staveb, 
za přítomnosti zástupců dotčených orgánů, proběhla 7. 3. 2024. 
Zúčastnění zástupci konstatovali, že stavby byly realizovány dle 
závazných podmínek, stanovených v povolení stavby a souhlasili 
s vydáním kolaudačního rozhodnutí. Jediným kazem tak zůstaly ne-
dodělané terénní úpravy s výsevem travin, které zapříčinilo deštivé 
podzimní počasí. K dotažení realizace došlo dodavatelem s přícho-
dem jara. Posledním krokem po vydání kolaudačního rozhodnutí, 
bylo ještě závěrečné vyhodnocení akce (formou závěrečné zprávy 
včetně požadovaných příloh), které je příjemce povinen poskytova-
teli dotace předat ve smluvně stanoveném termínu.

ODSTRANĚNÍ HAVARIJNÍHO STAVU STŘECHY, STŘEDOVÉ 
ČÁSTI OBJEKTU VELEMÍN ČP. 1

Po zborcení středové části střechy objektu Velemín čp. 1, bývalé-
ho zájezdního hostince, vlastník stavby obec Velemín vyvolal potřeb-
ná jednání se zástupci památkové péče, odboru stavebního úřadu 
a územního plánování Městského úřadu v Lovosicích a Národního 
památkového ústavu v Ústí nad Labem. Po provedeném místním 
šetření, při kterém byl zjištěn rozsah poškození krovu, bylo zároveň 
zjištěno, že neodborný zásah do původního krovu a špatný způsob 

opravy části krovu, zapříčinil vyboulení obvodového zdiva objektu, 
a bude ho v rámci plánovaných oprav krovu stavby, nutné z větší 
části odstranit a znovu vyzdít. Zároveň byl zvolen postup zajištění 
stavby před dalším poškozením povětrnostními vlivy, v podobě pro-
vizorní konstrukce a zastřešení. Následovalo podání žádosti o vy-
dání závazného stanoviska památkové péče, zpracování technické 
dokumentace, tedy zkreslení stávajícího způsobu provedení střešní 
konstrukce a návrhu provedení nové vazby, aby co nejvíce odpo-
vídala původní, dle zachovalé části krovu. Nutno bylo provést též 
oznámení stavebnímu úřadu o záměru realizace stavby. Po vydání 
stanovisek a souhlasu s realizací ohlášené stavby obec zpracovala 
výzvu k podání cenových nabídek na realizaci díla a následný výběr 
nejvhodnější nabídky. Výběrovým řízením, byla vybrána firma Tesař-
ství Zděnek Oravec z Litoměřic. Na základě vysoutěžené částky, na 
realizaci rekonstrukce středové části střechy objektu, obec Velemín 
podala v lednu letošního roku žádosti o finanční dotace na tuto akci. 
Žádosti z dotačních výzev Ministerstva kultury – havarijního progra-
mu a Ústeckého kraje na záchranu kulturních památek v Ústeckém 
kraji, byly schváleny a obec má na záchranu této památky od obou 
poskytovatelů v letošním roce přislíbeno přibližně 2 mil. Kč.  

GLORIET MILEŠOV
Dalším památkovým objektem v majetku obce, na jehož záchra-

ně intenzivně pracujeme, je zahradní pavilon v zámeckém parku 
v Milešově Gloriet, někdy též Casino. Jak jistě víte, v minulosti se 
obci Velemín za finanční podpory Ministerstva kultury ČR z hava-
rijního programu, podařila kompletní oprava střechy v původním 
rázu včetně osazení měděné hrotnice. I nadále jsme se pokouše-
li získat potřebné finanční prostředky z vypsaných dotačních titulů 
Ministerstva kultury, Ústeckého kraje a dalších. V roce 2022 nám 
byla žádost o dotaci schválena, ale v souvislosti s protiepidemický-
mi opatřeními, byla požadovaná částka o značnou část ponížena. 
V loňském roce jsme pro velký zájem žadatelů, zase skončili těsně 
pod čarou. V letošním roce, byla vypsána 6. výzva MAS SERVISO – 
IROP – KULTURNÍ PAMÁTKY, v rámci které, obec opětovně žádost 
podala a zahájila i další potřebné kroky k případné realizaci akce 
„obnova výplní otvorů zahradního pavilonu v areálu zámeckého 

Vrtaná studna a úpravna vody v Bílém Újezdě

Budování parkoviště pod Lovošem
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parku v Milešově“. Aktualizovali jsme vyjád-
ření, stanoviska dotčených orgánů a svolali 
místní šetření se zástupci památkové péče 
Odboru stavebního úřadu Městského úřadu 
Lovosice, NPÚ a s dodavatelem stavby. Na 
jednání byly projednány již konkrétní návrhy 
řešení stavby, jako řešení profilů rámů oken 
a dveří, způsob členění oken, osazení ková-
ní, či povrchová úprava oken a dveří, nebo 
způsob montáže.

OPRAVA POVRCHU CHODNÍKU V OBCI 
BŘEZNO, PODÉL KOMUNIKACE 
III/23672

Po vydání územního a stavebního povo-
lení na tuto akci, obec čekala na vypsání 
dotačních výzev, vhodných pro tento pro-
jekt. Nakonec jsme se i z důvodu dřívější-
ho projednání projektu se Státním fondem 
dopravní infrastruktury, na kterém nám byla 
zástupci SFDI, doporučena jistá doplnění 
projektu, tak aby splňoval nejpřísnější krité-
ria, rozhodli podat žádost do letošní dotační 
výzvy SFDI ČR – zvyšování bezpečnosti 
nebo plynulosti dopravy – chodníky. Výše 
dotace je 85%, z celkových uznatelných ná-
kladů, doložení všech příloh žádosti v letoš-
ním roce, následná realizace v roce 2025.

„ODKANALIZOVÁNÍ NEMOVITOSTÍ 
V LOKALITĚ U MÁCHADEL“ VE VELE-
MÍNĚ A „PRODLOUŽENÍ VODOVODNÍHO 
ŘADU DO MÍSTNÍ ČÁSTI STRUŽENKA“,

jsou další dvě akce, které bychom v letoš-
ním roce zrealizovali. Jedná se o dobudová-
ní kanalizace v části obce Velemín, ve které 
to z důvodu technických a finančních, neby-
lo v minulosti možné zrealizovat. Hlavním 
důvodem byl přechod kanalizací přes koryto 
Milešovského potoka, resp. způsob se, kte-
rým by souhlasili zástupci všech dotčených 
orgánů (buď to bylo technicky neproveditel-
né, nebo finančně náročné). Realizace akce 
odkanalizování v lokalitě U Máchadel, bude 
zahájena po demontáži, stavebního lešení 
na RD manželů Marešových. Prvními kroky 
bude předání staveniště a vytyčení inženýr-
ských sítí. 

Nutnost vybudovat vodovodní řad na Stru-
ženku, se ukázala v minulých letech jako 
nutnost. A to z důvodu opakujícího se letního 
sucha, bez dešťových srážek dochází k po-
klesu hladin spodních vod a zdejší studny 
jako jediné zdroje pitné vody přestaly stačit. 
V rámci stavby bychom, rádi provedli i od-
stranění letitého problému, kterým je přelož-
ka části místní komunikace, která zasahuje 
do soukromého pozemku. Po pokládce vo-
dovodu, před kterou bude v terénu geode-
tem provedeno vytyčení hranic pozemků, 
odstraníme na soukromém pozemku, vrst-
vu kameniva, tvořící povrch komunikace 
a nahradíme ornicí, a následně provedeme 
přeložku tělesa cesty tak, aby bylo součástí 
obecního pozemku.

PRŮZKUM, POSÍLENÍ A BUDOVÁNÍ 
ZDROJŮ PITNÉ VODY V OBCI VELEMÍN 
- MÍSTNÍ ČÁSTI BOREČ, KLETEČNÁ

V roce 2022 v uvedených místních čás-
tech obec Velemín realizovala za finanční 
podpory SFŽP nové průzkumné vrty a pro-
vedla čerpací zkoušky, po kterých byla hyd-
rogeologem v obou případech zpracovaná 

závěrečná čerpací zkouška. Z jejichž vý-
sledků vyplývá, že oba tyto vrty jsou svoji 
kvalitou i vydatností, vhodnými pro zásobo-
vání obyvatel pitnou vodou. Obec tedy oslo-
vila projektanty a zadala jim k vypracování 
samostatné projekty na vybudování nových 
vodáren na čerpání, jímání a úpravu vod. 
Již v minulosti roku 2011 existovaly projek-
ty pro územní řízení, na nové vodovodní 
řády v těchto obcích, ovšem s jinými resp. 
stávajícími zdroji, které z jakýchkoliv důvo-
dů v dnešní době již, není možné využít, a  
tak se uvažovalo o přepracování a úpravě 
původní dokumentace, což se později uká-
zalo jako daleko časově a finančně složitější 
než zpracování projektů nových. Momentál-
ně tedy, máme zpracované nové projektové 
dokumentace na vodovody a v nejbližších 
dnech bude v obou případech podána žá-
dost k Městskému úřadu Lovosice o vydání 
stavebních povolení. V rámci těchto projektů 
se nám z prostředků Ústeckého kraje, poda-
řilo získat dotaci na vypracování projektové 
dokumentace z dotační výzvy projektových 
příprav pro rok 2023. Co se týká vodáren, 
tak se nám v obci Kletečná podařilo narazit 
vrtem na vodu, která nepotřebuje téměř čis-
tit. Projekt je již hotový, dále byla podána žá-
dost o stavební povolení a zároveň již byla 
na vybudování této vodárny podána žádost 
o dotaci ze SFŽP. U vodárny v Borči, byla 
na jaře provedena nová čerpací zkouška, 
s cílem zjistit zda s odstupem času došlo ke 
zlepšení sledovaných parametrů kvality vod. 
Ze zkoušky vyplynulo, že ke zlepšení oprav-
du došlo a to zásadně, ale vzorky dle názoru 
odborníků mohly být zkreslené vydatností 
jarních srážek, proto dojde v letním období 
tohoto roku k dalším čerpacím zkouškám 
vrtu v Borči. Z těchto tří vzorků respektive 
z jejich porovnání budou mít technologové 
výstup pro určení způsobu čištění v různých 
ročních obdobích. 

„VÍCEÚČELOVÉ SPORTOVIŠTĚ V AREÁ-
LU ZŠ VELEMÍN“

V loňském roce obec Velemín podala žá-
dost o dotaci na realizací sportoviště v are-

Setkání opárenských žen
V sobotu 9. 3. 2024 proběhlo v hojném počtu setkání opárenských žen. Ke svátečnímu 

MDŽ se všechny dámy jednomyslně shodly, že se už těší na další setkání v podobném 
duchu.  Martina Capouchová

álu základní školy, dotační výzvu vypsala 
Národní sportovní agentura, a byla spíše 
určená pro sportovní kluby, města a sporto-
viště v jejich vlastnictví. V rámci této výzvy 
jsme bohužel, stejně jako další města a obce 
se školními areály neuspěli, a skončili těs-
ně pod čarou. S oznámením o tom, že obec 
s žádostí neuspěla, byla doručena i infor-
mace, že pro velký zájem z řad měst, obci 
a škol, bude další dotační výzva směřována 
na ně. Abychom získali další plusové body, 
proběhla úprava projektu a rozpočtu tak, 
abychom případně schválenou dotační akci, 
mohli řešit etapově, tedy rozložit třeba na 
dva roky. Současně jsme realizovali i výbě-
rové řízení na dodavatele stavby.

Z dalších akcí, které momentálně řeší-
me, a které bych ještě rád zmínil, je pořízení 
a instalace fotovoltaických elektráren, které 
budou naistalovány na objektech základní 
školy, mateřské školky ve Velemíně a ve 
sběrném dvoře. Na tuto akci již máme od po-
skytovatele SFŽP, akceptaci žádosti, a mo-
mentálně běží lhůta pro doložení požadova-
ných dokladů. Jedním z dokladů je i smlouva 
o dílo s dodavatelem stavby, v této souvis-
losti byla vypsaná veřejná výzvy k podání 
cenové nabídky a následovat bude výběrové 
řízení. Zároveň probíhá výstavba odstavné 
plochy pro vozidla turistů pod Lovošem, na 
tuto akci obec získala dotaci od Krajského 
úřadu v Ústí nad Labem ve výši cca 400 t. 
Kč. Dále řešíme projektovou dokumentaci 
na vybudování nového chodníku s autobu-
sovou zastávkou v horní části Bílého Újez-
da, projektová dokumentace je vypracovaná 
a po našem odsouhlasení proběhne její ro-
zeslání dotčeným orgánům s následným po-
dáním žádosti o vydání stavebního povolení. 
A v neposlední řadě bych ještě zmínil zasí-
ťování stavebních parcel v lokalitě u hřbito-
va. Projektová dokumentace k zasíťování je 
zpracována, momentálně se k ní vyjadřují 
dotčené orgány, a jakmile budou k dispozi-
ci všechna vyjádření, bude podána žádost 
o vydání stavebního povolení.    Petr Janda, 
místostarosta obce Velemín
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Dětský karneval ve Velemíně se vydařil
Opět po roce pořádala obec Velemín tradiční karneval, který se 

konal v neděli 24. 3. 2024 od 16:00 hodin v sále velemínského Mo-
torestu.

Letos byl pro vás a vaše děti připravený animační program, kterým 
vás prováděl Ash se svými Pokémony Pikachu a Charmanderem. 
Mohli jste si nejen zatančit, ale také zasoutěžit v „hodu na cíl“. V této 
disciplíně zvítězil team Mrázkovi s největším počtem 200 bodů a zís-

kal tak vstupenku pro dospělého a dítě do rodinného parku Šikland. 
K této výhře obdrželi také malého plyšového Pikachu.

Velké poděkování patří nejen rodičům a dětem, ale také majitelům 
Motorestu ve Velemíně, kteří bezplatně poskytli prostory sálu. Děkuji 
také panu Martinu Pajtlovi, který celou karnevalovou akci nafotil.

Těším se na další podobné akce.
Denisa Sladkovská, za obec Velemín

Dětský karneval na Bílince
Kolektiv žen z Bílinky a blízkého okolí uspořádal 23. 3. 2024 výlet 

do světa Harryho Pottera pro malé i velké nadšence tohoto kouzel-
níka. Poté co děti dostaly svůj lístek na bradavický expres, si pro-
šly nádraží 9¾. V Bradavickém sále vítal malé návštěvníky Dobby 
společně s organizátory v maskách. Kromě kouzelníků a čarodějek 
jsme zde mohli vidět také žabičku, piráta, policistu, mráček, Wed-

nesday, Batmana a mnoho dalších nejen pohádkových kostýmů. 
Kromě obdivování výzdoby a kostýmů samozřejmě probíhaly i sou-
těže pro malé a velké, které si všichni moc užili. A co by byl výlet 
do Bradavic, kdybychom si nezahráli famfrpál a nechytili si každý 
svou zlatonku. Kromě té si však všechny děti odnesly i nějakou cenu 
z naší bohaté tomboly. Jeden šťastlivec si domů odnesl i povedenou 
3D verzi Dobbyho, kterou vydražil za neuvěřitelných 2000,- Kč, které 
poslouží jako sponzorský dar na další akce.

Děkujeme Vám za hojnou účast, velké díky organizátorům a za 
spolufinancování obci Velemín. Kolektiv žen z Bílinky
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Prostory na milešovském hřišti zaplnily ženy a děti
Hned dvě akce se uskutečnily v průběhu března ve fotbalo-

vém klubu v Milešově.
V sobotu 16. 3. 2024 se v odpoledních hodinách setkaly místní 

ženy, aby společně oslavily MDŽ. Tradiční akci pro ně za podpory 
OÚ Velemín a místních sponzorů zorganizovala ZO KSČM Velemín-
-Milešov. Společenské odpoledne zahájily svým vystoupením děti 
z MŠ Milešov, které pod vedením paní učitelky Jitky Nepomucké 
přednesly básničky a zazpívaly. Po vystoupení a úvodním slovu se 
sobotní odpoledne neslo až do večerních hodin v duchu radostné-
ho setkání nejen současných obyvatelek Milešova. Pozvání přijaly 
i ženy z Velemína a bývalé obyvatelky Milešova, které jsme rády 
uvítaly. Příjemná atmosféra jen potvrdila důležitost vzájemného se-
tkávání. Velké díky patří p. V. Hajnému a O. Hladíkovi, kteří s myš-

lenkou setkání nejen přišli, ale i ji realizovali, paní učitelce J. Nepo-
mucké, dětem, obci a sponzorům.

Po týdnu, v sobotu 23. 3. 2024, prostory opět ožily v rámci Veliko-
nočního tvoření. Tentokrát zde maminky a babičky s dětmi tvořily 
velikonoční dekorace. Pletly se pomlázky, malovala vajíčka, vyrábě-
ly se velikonoční věnce a hnízdečka. K posilnění maminky připravily 
velikonoční vzorky mazanců a cukroví.

Na závěr společně všichni vyrobili čarodějnici, která se v Milešově 
upálí v pátek 26. 4. 2024. 

I tuto akci finančně podpořil OÚ Velemín.
Poděkování patří i místní organizaci TJ Sokol Milešov za zapůjče-

ní prostoru klubu na obě akce a rodině pana Sokola za poskytnutý 
servis a příjemnou obsluhu.   Vlasta Karfíková

Zajíčkova cesta ve Velemíně
Na velikonoční neděli 31. 3. 2024 jsme 

se společně potkali v areálu ZŠ Velemín. 
Na pomoc zajíčkovi s hledáním ztrace-
ných vajíček přišlo okolo 50 dětí v do-
provodu svých rodičů, prarodičů, tetiček 
a strýčků.

Po areálu školy byla rozvěšena barevná 
papírová vajíčka, které měly děti za úkol 
podle mapy najít a vymalovat do prázdných 
obrysů vajíček, které měly z druhé strany 
mapy.

Musím touto cestou všechny děti pochvá-

lit, protože i po důkladné kontrole společně 
s mými pomocníky Tobíkem a Mikuláškem 
všechny děti správně vymalovaly vajíčka 
a tak byla všechna ztracená vajíčka nale-
zena. Za tuto pomoc si od zajíčka zasloužili 
malou výslužku v podobě tematicky zabale-
ného balíčku.

Po stezce bylo k dispozici vrbové proutí, 
ze kterého si všichni mohli vyzkoušet uplést 
pomlázku. A musím uznat, že některé po-
mlázky byly zvláště povedené.

V neposlední řadě bych chtěla poděko-

vat za krásnou výzdobu areálu školy, která 
doladila atmosféru velikonočních svátku, 
o kterou se postaral učitelský sbor společně 
s žáky školy. Celou akci nafotil pan Martin 
Pajtl.

Těším se na další podobné akce.
Denisa Sladkovská, za obec Velemín
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Úklid Zámeckého parku a jeho okolí
Občanská iniciativa, ŽIJEME POD MILEŠOVKOU, se již několik 

let věnuje úklidu Zámeckého parku a jeho okolí, a to s pomocí na-
šich neocenitelných dobrovolníků.

Koncem března jsme se nenechali odradit ani proměnlivým aprí-
lovým počasím. Pršelo, svítilo sluníčko, a po obědě přišla i chladná 
vlna doprovázená nepříjemným větrem. Ale my jsme se ohřáli prací 
a u ohně, kde jsme opékali buřty. Energii jsme doplnili i domácími 
sladkými koláči.

Naše práce by se nepodařila bez bagrů, traktoru, multikáry a ru-
kou čtrnácti dobrovolníků s hráběmi, krumpáči a lopatami. A nesmí-
me zapomenout na našeho nejmenšího pomocníka Jonáše a jeho 
plastový bagr.

Svátky nesvátky, na Velikonoce jsme se sešli opět. Bílá sobota 
byla pro nás od rána pracovní. Čistili jsme v parku prostor u býva-
lého červeného hřiště. Bez pily by to opět nešlo a kořeny náletů se 
tahaly, jak jinak, traktorem.

Tentokrát bylo teplo a sluníčko se snažilo vykouknout skrz sahar-
ský písek, který se nad námi vznášel. 

Všichni žijeme v Milešově a není nám lhostejné, jak to u nás na 
vsi vypadá.

Další zanedbané obecní pozemky čekají na naše ruce. Nikdo 
jiný to za nás neudělá a míst k obnově, čištění a výsevu trávy nebo 
okrasných keřů je u nás stále dost.

Díky čištění prostoru kolem zdi zámeckého parku u pumpy vznikla 
malá odpočinková zóna k osazení vyhlídkové lavičky. Přes střechy 

Co jsme v roce 2023 udělali pro životní prostředí?
Díky obyvatelům se naše Obec Velemín 

může za rok 2023 pochlubit výsledky sbě-
ru vysloužilého elektrozařízení předaného 
ke zpětnému odběru společnosti Elektrowin 
o celkové hmotnosti 23,86 t. Každý obyvatel 
tak odevzdal průměrně 14,43 kg spotřebičů. 
Ušetřili jsme tak spotřebu elektřiny a snížili 
produkci skleníkových plynů. Nespotřebo-
vali jsme ropu, železnou rudu, měď a hliník, 
které jsou potřebné pro průmyslovou výro-
bu. Nahradili jsme je právě recyklací ode-
vzdaných spotřebičů. 

Konkrétní přínos obyvatel vyčísluje 
Osvědčení o podílu na zlepšení životního 
prostředí, které na základě dosažených vý-
sledků vystavil kolektivní systém pro sběr 
a recyklaci vysloužilých spotřebičů Elek-
trowin.

Vyplývá z něj, že díky našim odpovědným 
obyvatelům došlo za rok 2023 k úspoře pro-
dukce CO2 o 269,00 tun. Tipnete si, kolik 
smrků pohltí stejné množství CO2? 104 ks!

Také nebylo nutné vytěžit a spotřebovat 
13 992,65 litrů ropy. Představte si, že z toho-

to množství se pokryje spotřeba pohonných 
hmot auta např. na cestu z Prahy do Brna po 
dálnici D1 a to 524 krát.

Došlo také k úspoře 144 043,19 kWh 
energie. Asi stejné množství, jako kdyby-
chom spustili cyklus myčky nádobí 144044 
krát. Z odevzdaného množství spotřebičů se 
podařilo vrátit do výroby 13 827,96 kg žele-
za. Takové množství recyklovaného železa 
je možné použít pro výrobu 567 ks nových 
praček, aniž by bylo nutné těžit železnou 
rudu.

Recyklací vysbíraných spotřebičů se také 
podařilo získat 477,60 kg mědi, což stačí pro 
ražbu 84907 1€ mincí, nebo 578,01 kg hliní-
ku, který by stačil na výrobu 38535 plecho-
vek o objemu 0,33 l.

Pamatujte! Elektrozařízení obsahuje 
nejen dále využitelné materiály, ale také 
škodlivé látky. Odhozením do popelnice se 
elektrozařízení nedostanou k recyklaci, ale 
skončí nevyužité na skládce. Odevzdávejte 
spotřebiče na sběrný dvůr, nebo poslednímu 
prodejci při zakoupení nového!

místních domů je vidět vrch Ostrý a náš Kostel sv. Antonína Padu-
ánského.

Chtěli bychom poděkovat všem, kteří se do jarního úklidu s elá-
nem zapojili, a také děkujeme obci Velemín za pohonné hmoty a ob-
čerstvení k ohni. Je skvělé, že se u nás vytváří komunita lidí, kteří 
mají zájem společně něco tvořit.

Milešov žije!
Za občanskou iniciativu ŽIJEME POD MILEŠOVKOU, 

Radka Kněžková
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Ukliďme Česko – Ukliďme Dobkovičky SPOLU: 
Společné úsilí pro čistší budoucnost!

V sobotu 6. dubna se obyvatelé Dobkoviček spojili ve jménu jed-
noho důležitého cíle – očistit svou ves a okolí od odpadků, zachovat 
krásu naší přírody a vrátit ji lesk a čistotu. Akce „Ukliďme Česko“ při-
nesla do této malebné oblasti nejen pocit solidarity a spolupráce, ale 
také konkrétní činy směřující k ochraně životního prostředí – naší 
přírody Českého středohoří.

Slogan „Ukliďme Česko“ není jen frází, ale závazkem k podpoře 
udržitelného rozvoje a odpovědnosti vůči naší přírodě. V Dobkovič-
kách se tento závazek promítl již po několikáté a opět úspěšně. Od 
9. hodiny se sousedé všech věkových kategorií sešli, ozbrojeni ru-
kavicemi a pytli, aby vyrazili do boje proti odpadkům.

V rámci této akce byla organizována sběrná kampaň, během níž 
dobrovolníci pročesávali veřejné prostory, aby odstranili odpadky 
a zanechané věci. Skupiny sousedů se rozdělily do různých úkli-
dových tras a systematicky čistily každý kout, přičemž nešetřily ani 
těmi nejmenšími kousky odpadu.

Je ohromující vidět, jak může mít malá akce, tak velký dopad. 
Každý pytel, který naplníme, je malým krokem směrem k čistšímu 
a zdravějšímu prostředí pro nás všechny.

Ukliďme Dobkovičky ale není jen o čištění, akce je také o budová-
ní komunity, která bohužel zatím stále nemá kde se v Dobkovičkách 
scházet a budovat společenské vztahy.

Po návratu k ČOV si mohli dobrovolníci odpočinout a u táboráku 
se občerstvit. Občerstvení a následnou likvidaci odpadů zajistila již 
tradičně obec Velemín, za což děkujeme.

Takže ať už je to sbírání odpadků u cesty, domácí třídění nebo jed-
noduché snížení používání jednorázových plastů, každý z nás může 
přispět k čistšímu a zdravějšímu prostředí pro budoucí generace. 
Všichni jsme součástí řešení a společně můžeme udělat změnu.

Vyjadřuji svou vděčnost všem dobrovolníkům. Jsem pyšný na 
všechny za jejich obětavost a oddanost Dobkovičkám. Díky našemu 
úsilí máme nyní čistší a krásnější prostředí. Odklizeny byly celkem 
2 černé skládky. Bylo však markantní, že odpadků ve stejných loka-
litách meziročně ubývá, a doufám, že tento trend bude pokračovat 
i nadále.

Děkuji všem zúčastněným a těším se zase za rok.
Lukáš William Šmíd

Jak dlouho to trvá, než se rozloží? 

OHRYZEK   
JABLKA 
1 až 3 týdny POMERANČOVÁ  

KŮRA
0,5 až 1,5 roku

PŘÍRODA NENÍ  
SMETIŠTĚ

teniska
50 – 80 let

Pet lahev
Více než 100 let

KRABICE 
OD MLÉKA 
bez hliníkové folie

6 až 10 let

Žvýkačka
50 let

Hliníková 
plechovka 

SKLO, Láhev

200 – 400 let

Tisíce let ale možná nikdy

PLASTOVÝ  
KELÍMEK
50 až 80 let

Krabice od  
džusu 
Tetrapak  

s hliníkovou folií

100 let

20 až 30 let

IGELITOVÁ  
TAŠKA

2 až 5 měsíců

Filtr z cigarety 
10 – 12 let

Dětská jednorázová
plena 
200 - 500 let

LIST 
PAPÍRU 
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Pálení čarodějnic v obci Velemín: Veselé oslavy plné her a hudby 
 S příchodem jara se Velemín pro-

měnil v místo plné magie a veselí. 
Místní malí i velcí se sešli, aby spo-
lečně oslavili tradiční pálení čaroděj-
nic. Tato starodávná slavnost je sym-
bolem rozloučení se zimou a přivítání 
nového ročního období. Letošní osla-
vy byly obzvláště pestré. Od začátku 
dubna byla návštěvníkům k dispozici 
pátrací čarodějnická stezka, při kte-
ré museli účastníci nejprve prokázat 
svou schopnost orientace v mapě, aby 
našli kartičky, které byly ukryté po celé 
vesnici. V závěru stezky bylo potřeba 
zapojit mozkové závity a vyřešit ta-
jenku u čarodějnického stromu. Svou 
odměnu si pak mohl každý účastník 
vyzvednout na pálení čarodějnic na 
velemínském hřišti 30. dubna 2024.

Organizátoři na tento den připravili řadu disciplín a her, které po-
těšily jak malé, tak velké. Děti měly možnost vyzkoušet si házení 

pavoukem, krysou a hadem do kotlíku, což byla nejen zábava, ale 
i test zručnosti a přesnosti. Podlézání tyče a překážková dráha na 
koštěti pak otestovaly obratnost a mrštnost, zatímco výroba čaroděj-
nice z vařečky rozvíjela kreativitu a fantazii.

Soutěž o nejlepší čarodějnickou masku pak přilákala mnoho na-
dějných strašidelných čarodějnic a čarodějů, kteří předvedli své 
umělecké dovednosti a originalitu. Tři nejlepší masky si jako odmě-
nu odnesly poukázku na nákup do hračkárny. 

Vrchol večera patřil pálení hranice a čarodějnice, jehož neodmys-
litelnou součástí bylo tradiční opékání buřtů. Děti i dospělí si u ohně 
opekli něco dobrého na zub a užívali si atmosféru tohoto magického 
večera. 

Večerem provázela březenská kapela, jejíž melodie a rytmy roz-
proudily tanec i zpěv až do pozdních nočních hodin. Oslava tak byla 
nejen poctou tradici, ale i příležitostí k setkání malých i velkých oby-
vatel naší krásné obce.

Všem milým a ochotným lidem, kteří pomáhali při přípravách této 
tradiční akce, moc děkujeme. manželé Hýnovi



8

(Pokračování na následující straně)

Tradiční akce pálení čarodějnic se v Dobkovičkách vydařila
První květnový pátek se obyvatelé Dobkoviček opět sešli na tra-

diční akci pálení čarodějnic, která se konala 3. května 2024. Tato 
starobylá tradice, spojená s oslavou příchodu jara a odstraněním 
zlého ducha z obce, přitahuje každoročně mnoho lidí i z okolních 
vesnic a letos nebyla výjimkou.

Celá událost byla plná veselí a radosti. Místní obyvatelé se spo-
lečně sešli u ČOV, kde se již od odpoledních hodin čepovalo pivo 
Bernard a pro děti malinovka. Příjemná vůně opečených buřtů zvala 
návštěvníky ke společnému posezení u vedlejšího ohně, který byl 

Pálení čarodějnic
Dne 30. 4. 2024 u Bílinského sálu proběhl již tradiční slet čaroděj-

nic místních i z přilehlého okolí. Na akci dorazila spousta lidí, malých 
i velkých. Poprvé jsme letos vyzkoušeli čarodějnický kvíz, který měl 
takový úspěch, že z něj uděláme tradici i na další roky. Podvečer 
se nesl prozatím jen v opékání buřtů a ochutnávání sousedských 
dobrot. Zlatý hřeb večera bylo pochopitelně zapálení čarodějnice, 
naneštěstí ve hře kámen, nůžky, papír prohrála letos Berta a tak to 
letos zůstalo na ni. 

Budeme se na Vás těšit i na dalších akcí a na příštím sletu.
Tímto, děkujeme všem zúčastněným a za spolufinancování obci 

Velemín. Kolektiv žen z Bílinky
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přímo určen pro opékání. Rodiny si zde mohly ohřát buřty a užívat si 
pohody v přátelském prostředí. Pro mnohé to byla skvělá příležitost 
k neformálnímu setkání se sousedy a k vyprávění příběhů.

Vrcholným okamžikem akce bylo podpálení obří čarodějnice, kte-
rou pečlivě vyrobila pí Markéta Kocourková ze slámy a dřeva, za 
což ji děkujeme. Symbolické podpálení čarodějnice bylo již tradičně 
doprovázeno pyrotechnickými efekty.

Celkově lze konstatovat, že letošní pálení čarodějnic v Dobkovič-
kách bylo i přes dešťovou přeháňku úspěšnou událostí, které se 
letos zúčastnilo zase o něco více lidí. 

Rád bych vyjádřil hlubokou vděčnost všem dobrovolníkům a po-
mocníkům, kteří svou obětavou prací přispěli k úspěchu této tradiční 
akce. Bez vaší podpory a nasazení by nebylo možné zorganizovat 
takovou skvělou událost, která patří k těm největším akcím v Dob-
kovičkách.

Za poskytnutí finanční podpory bychom rádi poděkovali obci Vele-
mín. Vaše podpora nám umožňuje pokračovat v tradicích a posilovat 
pouta mezi občany.

Těším se na další společné akce a setkání v naší přátelské obci.
Lukáš William Šmíd

Prvomájové procházce Českým středohořím počasí přálo
„Mám rád České středohoří a s potě-

šením sdílím své poznatky s ostatními.“ 
Těmito slovy přivítal Antonín Kadlec ve 
středu 1. května na náměstí v Kosto-
mlatech pod Milešovkou milovníky his-
torie a putování. Pod jeho „taktovkou“ 
probíhala desetikilometrová procházka 
z Kostomlat k hradu „Sukoslav“ přes 
Březinu až do Milešova.

Historie Kostomlat a jeho původní po-
doba byly pro mnohé velkou neznámou, 
a tak ji Antonín na úvod poodhalil. Nej-
větší pozornost si na náměstí zasloužil 
kostel svatého Vavřince, u kterého náš 
průvodce se zápalem popisoval docho-
vané románské prvky stavby.

Pak už naše kroky mířily kolem stu-
dánky Panny Marie vzhůru na hrad. Toto 
rozsáhlé torzo gotického hradu si vybral 
pro svou pohádku Nejkrásnější hádanka 
Zdeněk Troška. Po výstupu všichni uví-
tali otevřené občerstvení a po krátkém 
odpočinku pokračoval výklad k historii 
a podobě hradu. Pohledem z hradní věže 
na České středohoří a protilehlé Krušné 
hory končila prohlídka tohoto místa. Pu-
tování pokračovalo strmým stoupáním 
směrem na Březinu, kde jsme se dostali 
do bývalého vojenského prostoru. Zasta-
vení v těchto místech bylo věnováno ne-
jen nedávné historii vojenského prosto-
ru, kterou ještě mnozí pamatují. Antonín 
přiblížil i období, kdy oblast spravovali 
Ledebourové a vybudovali zde hájovnu. 

A už jen Vojenský rybník, kaštanová 
alej … a směrem k Milešovu, kde jsme 
se po krásném putování rozloučili. 

Děkujeme všem, kteří na akci dorazili 
a společně si sváteční den užili. Obdiv 
patří i dětem, které statečně putování 
zvládly.

Velké poděkování patří Antonínu Ka-
dlecovi, který má na průběhu akce nej-
větší zásluhu. 

Má chuť ve vzdělávacích procházkách 
okolím Velemínska pokračovat, a tak vě-
říme, že se příště připojí i další nadšenci.

Vlasta Karfíková
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Milešovská školka
Bylo nebylo, za několika kopci a s krásným výhledem na nejvyš-

ší horu Českého středohoří – Milešovku, stojí v Milešově naše jed-
notřídní školka. Školní rok 2023/2024 jsme započali v plném počtu 
16 dětí. Dochází k nám děti od 2 do 7 let.

Letošní rok je výjimečný tím, že zkušebně používáme digitální evi-
denční a informační systém Twigsee. Všichni (učitelky i rodiče) se 
ho učíme postupně používat tak, aby nám ulehčil práci. V mateřské 
škole pracujeme podle Školního vzdělávacího programu pro před-
školní vzdělávání s názvem „Bavíme se celý rok“, který je každý třetí 
rok obnovován a aktualizován. Hlavně formou prožitkového učení 
se děti rozvíjejí, aby byly dobře připraveny na školu. Protože jsme 
tu obklopeni překrásnou přírodou, hodně nám jsou nápomocny po-
byty venku, kdy využíváme přírodních materiálů, pozorováním změn 
v přírodě, zvířátek v okolí, zároveň to děti přirozeným způsobem 
vede k citlivému přístupu k přírodě. Také se zaměřujeme na výcho-
vu k ekologii, třídíme odpad. V zimě si společně užíváme hrátky na 
sněhu, včetně bobování a sáňkování na stráni za kostelem. S dět-
mi prožíváme pořádnou oslavou každé narozeniny, všechny tradice 
(vánoční, velikonoční…). Občas k nám zavítá divadelní představení, 
občas si hrajeme sami na divadlo, užíváme si maškarní a strašidlác-
ké reje, jezdíme na výlety (letos jsme např. zavítali do Pohádkového 
lesa v Bílině autobusem a „pěškobusem“ do Kocourova za koníky 
a ovečkami). Letos jsme s dětmi předvedli krátké vystoupení s pís-
ničkami a básničkami k MDŽ. Také se každý rok naše nejstarší děti 
přidávají k velemínské školce při absolvování plaveckého kurzu. Od 
února předškoláci docházejí do ZŠ Velemín na předškolácké hrátky, 
kde si zvykají na své budoucí školácké prostředí, novou paní uči-
telku a rozvíjejí se v předškolních dovednostech, aby byly na školu 
správně připraveny a budoucí přechod jim nedělal problémy.

Snažíme se respektovat potřeby každého dítěte tak, aby byly děti 

maximálně spokojené a prožívaly předškolní vzdělávání s radostí 
a doufáme, že díky tomu v nich zůstanou jen dobré vzpomínky na 
školkovské roky. Nyní nás čeká ještě rozloučení s budoucími školáč-
ky – pasování, šerpování, školácký slib, tanečky, písničky, básničky.

Postupně se snažíme školku zvelebovat - o prázdninách prošla 
renovací šatna, letos o prázdninách nás čeká podlahová renovace 
spodní třídy a herny.

Velký dík patří také rodičům za skvělou spolupráci a doufáme, že 
to tak bude pokračovat, protože nám jde o společné – šťastné a spo-
kojené děti. Kolektiv MŠ Milešov
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ZŠ Velemín informuje
Když se řekne škola, většině lidí se vybaví čeština, matematika, 

tělocvik, písemky či zkoušení. Škola ale není jen o učení, nejlepší 
zážitky mívají děti z různých akcí, které ve škole probíhají, a u nás 
to platí dvojnásob. Můžete se sami přesvědčit na facebookových 
stránkách Naše velemínská škola.

K nejhezčím, ale také nejnáročnějším akcím patří školy v přírodě, 
ozdravné pobyty a lyžařské kurzy. V letošním roce odjely či odjedou 
na některý z pobytů všechny třídy naší školy. V únoru na lyžařský 
kurz a ozdravný pobyt vyrazili prvňáci spolu se čtvrťáky.  Bohužel 
letošní zimní počasí se příliš nevyvedlo a sněhu bylo poskrovnu, 
a to i ve Velké Úpě nedaleko Pece pod Sněžkou. Přes nepřízeň po-
časí a častý déšť si malí lyžaři sjezdovku užili, ti zdatnější vyzkoušeli 
i jízdu na vleku. Ostatní se vyřádili na bobech a při stavbě sněhuláč-
ků, protože na velké sněhuláky už sníh nezbyl. Pobyt byl zpestřen 
návštěvou plaveckého bazénu a nechyběly různé soutěže, hry a sa-
mozřejmě nezbytná diskotéka. V květnu vyrazili třeťáci na ozdravný 
pobyt do Sloupu. Sloup je krásné město obklopené nádhernou příro-
dou, takže i třeťáci se vrátili nadšení a plní zážitků. Začátkem června 
odjeli na školu v přírodě do Kořenova žáci 5. až 8. třídy, v polovině 
června poté prvňáci, druháci a deváťáci, a to do oblíbeného Lhotska. 

Naši žáci se zúčastňují různých olympiád a soutěží - Matematický 
klokan, olympiáda v českém jazyce, angličtině, dějepisu, zeměpisu 
a mnoho dalších. Velmi oblíbené jsou sportovní soutěže - florbalový 
turnaj, fotbalový turnaj, turnaj ve vybíjené, orientační běh, atletic-
ké soutěže, to vše jsou akce, kterých se pravidelně zúčastňujeme. 
Možná vždy neobsazujeme stupně vítězů, ale naše děti se rozhodně 
neztrácejí a na své výkony mohou být pyšné.

Důležitou součástí výuky je dopravní výchova. Žáci 4. třídy každo-
ročně navštěvují Dětské dopravní hřiště v Litoměřicích, kde probíhá 
teoretická i praktická výuka jízdy na kole. Děti se seznamují s pravi-
dly silničního provozu z pohledu cyklisty a bezpečné jízdy na kole, 
v praktické části si vyzkouší jízdu v silničním provozu, sice jen na 
hřišti, ale se spoustou značek, přechodů i kruhovým objezdem. Naši 
čtvrťáci se hodně snažili a většina z nich si z poslední lekce odnesla 
svůj průkaz cyklisty. 

Čtvrťáci spolu s třeťáky absolvovali plavecký výcvik, který je sou-
částí výuky tělesné výchovy. Během 10 lekcí děti udělaly neuvěřitel-
né pokroky. Plavci se zdokonalili v technice plavání, neplavci, kteří 
se na začátku báli pustit okraje bazénu, na poslední lekci v pohodě 
plavali sami. Zaslouženou odměnou bylo mokré vysvědčení.

Projektem, do kterého se již několik let zapojují nejstarší žáci, jsou 
Příběhy našich sousedů, projekt neziskové organizace Post Bellum. 
Žáci mají za úkol vyzpovídat pamětníka a z jeho životního příběhu 
vytvořit reportáž či dokument. Letos byla naší v pořadí osmou ve-
lemínskou pamětnicí paní Marie Kunrtová. Její životní příběh zpra-
coval čtyřčlenný tým z deváté třídy. Na závěrečné prezentaci, která 
proběhla na konci března v Bohušovicích nad Ohří, deváťáci před-
vedli skvělý výkon a byli po zásluze odměněni velkým potleskem.

K tradičním akcím patří divadelní představení. Děti z druhého 
stupně navštívily divadlo v Teplicích, kde shlédly hudebně – taneční 
vystoupení Krysař. Jako každý rok přijeli herci z divadla v Hradci 
Králové, tentokrát s dvěma představeními na motivy Karla Čapka, 
pro 1. stupeň s názvem Devatero pohádek a pro 2. stupeň Fenomén 
Karel Čapek.

Děti z prvního stupně si společně se svými třídními učitelkami užily 
čarodějnický den. Většina z nich přišla v čarodějnických kostýmech, 
takže nám po škole pobíhala spousta malých čarodějů a čarodějek.  
Další veselou akcí byl No Backpack Day, kdy děti přinesly své školní 
věci v čemkoliv, jen ne ve školní tašce. K vidění byly úžasné a vtipné 
nápady, jako učebnice uložené ve vysavači, v sekačce na trávu, ko-
čárku, kolečku či v přepravce na kočky. Máme opravdu vynalézavé 
děti a rodiče. 
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V květnu nás navštívili dva zaměstnanci HZS Ústeckého kraje 
Tomáš Kučera a Jan Pech, kteří nám přivezli ukázat automobilový 
žebřík AZ 40. Děti při ukázce automobil prozkoumaly, vyzkoušely 
si hasičskou výstroj, dozvěděly se spoustu zajímavých informací 
o práci hasičů.

Setkávání předškoláků na naší škole probíhá každoročně ve dru-
hém pololetí školního roku. Budoucí prvňáčci každý týden přicházejí 
do školy a se svou paní učitelkou se připravují nejen na svůj velký 
den, kdy poprvé přijdou do školy jako opravdoví školáci.  A určitě se 
nebudou bát, protože už znají školu, svoji třídu, spolužáky, paní asi-
stentku, obě paní učitelky – ano, opravdu, obě paní učitelky, v příš-
tím školním roce totiž otevřeme dvě první třídy. 

Nejdůležitější zprávou v posledních dnech pro nás bylo přijetí 
všech deváťáků na zvolené střední školy a učební obory v 1. kole 
přijímacího řízení. Gratulujeme a přejeme hodně úspěchů v dalším 
studiu.

U nás ve škole se pořád něco děje, ale nemusíte se bát, na učení 
nezapomínáme. Jen si školní dny zpestřujeme jinými formami výu-
ky, protože i při zábavných akcích se naučíme mnoho nových a pro 
život důležitých věcí. 

A teď už všichni netrpělivě vyhlížíme pátek 28. června, kdy si děti 
vyzvednou vysvědčení a poté hurá na prázdniny.

Mgr. Radka Kaiprová

            
      
 
    PREVENCE RIZIKOVÉ CHOVÁNÍ 2024 – NEINVESTIČNÍ DOTACE 

 
Ústecký kraj v souladu s usnesením Rady Ústeckého kraje č.072/94R/2024 

ze dne 3.4.2024 poskytl Základní škole a Mateřské škole Velemín, 
příspěvková organizace za svého rozpočtu neinvestiční dotaci  

ve výši 87 875 Kč  
na program 

Prevence rizikového chování 2024 

DRUHÁČCI VE VELEMÍNSKÉ KNIHOVNĚ
9. dubna dopoledne navštívili druháčci ze Základní školy ve Ve-

lemíně pod vedením paní učitelky Šárky Rainerové Místní knihovnu 
ve Velemíně, kde si prohlédli knížky, někteří se i začetli, vyslechli si 
pohádku, kterou jim přečetla knihovnice, a povídali si s ní o jarní pří-
rodě. Pro všechny zúčastněné to byla první návštěva této knihovny, 
pro některé z nich první návštěva knihovny vůbec. Doufejme, že se 
u nich podaří vzbudit a zachovat zájem o čtení a časem se z nich 
stanou pravidelní návštěvníci některé z knihoven v blízkém okolí.

 Mgr. Sylvie Holubová

Navštivte místní knihovny
V příjemném prostředí místních knihoven si můžete půjčit beletrii, naučnou literaturu 
a časopisy pro dospělé a děti. K dispozici jsou tituly z místních knihoven a z knihov-
ny K. H. Máchy z Litoměřic. Rozvoz knih z knihovny K. M. Máchy v Litoměřicích do 
místních knihoven ve Velemíně a Milešově: 7. 8. a 30. 10. 2024.

Místní knihovna Velemín Místní knihovna Milešov 
Velemín 93 Milešov 16
Výpůjční doba: sobota 8:00 – 10:00 hod. Výpůjční doba: na základě domluvy
Knihovnice: Mgr. Sylvie Holubová Knihovnice: Monika Koubová
Webový odkaz:   Webový odkaz:
https://velemin.knihovna.info/ https://milesov.knihovna.info/ 
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Orientační běh s labyrintem a Armádou ČR
Po delší době se přijeli do Velemína podívat orientační běžci. 

A měli dobrý důvod – čekalo je přes 30 kontrol rozmístěných po celé 
obci a tvořících dvě tratě. Začátečníci a děti absolvovali krátkou trať 
o délce necelé 3 km, ti zdatnější vyrazili na 6 km dlouhou trať. Závě-
rečné dvě kontroly každé trati bylo umístěno v labyrintu vzniknuvší-
ho za školou. Labyrint měl úctyhodné rozměry 30 x 21,5 m a bylo na 
něj spotřebováno přes 150 kolíků a přes 500 m pásky. Zazávodit si 
bylo možné také jen v labyrintu, v kterém byly nachystány tři různé 
tratě o 6 až 7 kontrolách. 

Shromaždiště, start i cíl se nacházely za základní školou vedle 
labyrintu. Závod pro veřejnost byl ve středu 8. 5. 2024 v 15:00 hod. 
a počasí opravdu vyšlo – sluníčko dorazilo na čas a i když ještě 
chvíli před startem bylo zataženo, svítilo po oba dva dny. Druhý den 
dopoledne si totiž mohli orientační běh vyzkoušet děti ze školy. Pro 
ně byly připraveny také dvě tratě, ovšem kratší než předchozí den. 
Žáci z prvního stupně hledali kontroly pouze v areálu školy, ti starší 
museli za kontrolami vyrazit i mimo školu a podívat se na fotbalové 
hřiště a jeho okolí.

Ve středu museli závodníci najít ve správném pořadí 23 kontrol 
(dlouhá trať), resp. 17 kontrol (krátká trať). S dlouhou tratí si nejlépe 

poradil Matěj Votava (KUL-Ústí nad Labem) s časem 31:06 min., jen 
o 20 sekund za ním zaostal Martin Klein (LTP-Teplice) a třetí místo 
bral s časem 31:49 min. Jakub Šašek (LTP-Teplice). Z žen byla nej-
rychlejší na celkově 6. místě Viktoria Portz (KUL-Ústí nad Labem) 
v čase 36:51 min.

Krátkou trať nejrychleji prolétl František Nehasil (24:57 min, BOR-
-Nový Bor). S 47 vteřinovým odstupem doběhl Bořek Peška a třetí 
skončil Stanislav Šimek (32:22 min, LTP-Teplice). Z žen se to nej-
lépe povedlo Anně Nehasilové (36:26 min, BOR-Nový Bor) a Adéle 
Kučerkové (36:33 min, STB-Nový Bor). 

Krátkou trať absolvovalo 15 běžců, na dlouhou trať si troufnulo 
43 závodníků. Mezi zkušenými běžci se neztratili ani místní, kteří 
si přišli vyzkoušet orientační běh a třeba Štěpán Virt na dlouhé trati 

i bez zkušeností s orien-
tačním během skončil na 
krásném 25. místě ze 43 
účastníků. Gratulujeme.

Bylo možné si zaběh-
nout samostatně speciál-
ní labyrintovou trať, která 
se líbila hlavně nejmen-
ším a tak celkový počet 
účastníků středečního 
běhu překročil hranici 70 
osob. Připraveny byly 3 
varianty. Všechny tři va-
rianty úspěšně zvládlo 
7 osob. Specialisty na 
tuto disciplínu jsou tep-
ličtí běžci, kteří obsadili 
při sečtení všech tří časů 
z jednotlivých etap prv-
ní čtyři místa – Jakub 
Šašek (6:22 min.), Voj-
těch Šimek (7:15 min.), 
Jan Šašek (8:15 min.), 

Stanislav Šimek (8:38). Dobře si v zákrutách labyrintu vedla Ale-
na Mančalová (10:08 min., LIT-Litvínov) a Anna Nehasilová (13:03 
min., BOR).

Krásné slunečné počasí přetrvalo i do čtvrtečního rána a tak nic 
nebránilo, aby se na start s mapou a průkazkou postavili žáci zá-
kladní školy. Zatímco starší žáci si orientační běh mohli vyzkoušet 
před pár lety, pro ty mladší to byla novinka. Před startem proběhlo 
krátké představení mapy a vysvětlení základních pravidel a pak už 
se mohlo startovat. Pro všechny bylo volné pořadí kontrol a tak si 
pořadí, v jakém kontroly navštíví, volil každý sám.

Krátkou trať s 16 kontrolami v areálu školy absolvovalo 60 dětí. 
Tu delší s 20 kontrolami pro starší žáky si užilo 72 účastníků. Zhru-
ba třetina kontrol se nacházela v bludišti. Někdo začínal se sběrem 
kontrol v bludišti, jiní volili opačnou strategii a labyrint nechávali na 
závěr. Každému se dařilo jinak, ale na dětech bylo vidět zapálení 
a chuť všechny kontroly nalézt, což se téměř všem podařilo. Někteří 
běhali samostatně, jiní při hledání kontrol spolupracovali. Legrace 
byla, když při dosažení jedné kontroly bylo nutné vyběhnout na hro-
madu hlíny a dolů to pak některé menší děti sjížděli po zadku, za což 
je doma asi pochvala nečekala. A za zhlédnutí by určitě stálo vidět 
i návštěvy jiných kontrol.

Fantasticky krátkou trať zaběhla Julie Hýnová (4. třída) v čase 
těsně pod 11 min. (10:58). Výborně si vedli na dalších dvou místech 
třeťáci Vladimír Barášek (16:35) a Tomáš Král (16:45). Z první třídy 
si s tratí skvěle poradil Filip Titěra a s časem 17:00 min skončil cel-
kově čtvrtý a za sebou tak nechal sportovce z vyšších tříd. Z druhé 
třídy zvítězil Patrik Kučera (19:25), ze třetí třídy Vladimír Barášek 
a ze čtvrté třídy Julie Hýnová. 

Po prvním stupni vyrazili na trať starší žáci. A elán jim nechy-
běl. Rychlostí větru absolvoval dlouhou trať Jiří Virt (9. třída) s ča-
sem 15:39 min. Václav Hrdlička (7. třída) skončil na druhém místě 
(17:44) a třetí místo patří Štěpánu Virtovi (6. třída, 18:22). Mezi kluky 
se neztratila ani Barbora Slavíková (7. třída, 19:24) a jako nejlep-
ší dívka skončila celkově na 7. místě. Z páté třídy prvenství patřilo 
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Tobiáši Novákovi (23:56). Z šesté třídy Štěpánu Virtovi, ze sedmé 
Václavu Hrdličkovi, z osmé Jakubu Zikmundovi (20:40) a z deváté 
Jiřímu Virtovi.

Kompletní výsledky ze všech závodů si lze prohlédnout na strán-
kách o-serie.cz

Za dětmi se ve čtvrtek nevydali pouze orientační běžci, ale při-
jeli také vojáci z Krajského vojenského velitelství Ústí nad Labem 
a starší děti si za jejich asistence mohli vyzkoušet střelbu z dlouhých 
airsoftových zbraní. Vojáci dětem představili zbraně, předali infor-
mace o armádě a pak je nechali si zastřílet na terče. Nezapomněli 
ani odpovídat na zvídavé dotazy dětí. Příští rok se do Velemína vrátí 
a společně s Ústeckým krajským svazem ČSOS si pro děti připraví 
branný den, během něhož je čeká orientace v neznámém terénu 
s návštěvou stanovišť s nachystanými úkoly ze zdravovědy a první 
pomoci, střelby, základů sebeobrany a další. 

Akce se vydařila, děti si odnesly spoustu zážitků a bylo vidět, že 
je běhání baví (některé zapomněly, že je na startu bolela noha a ne-
mohou běžet). Návštěva vojáků byla pro ně netradičním zážitkem, 
během něhož získaly informace o armádě a mohly si vyzkoušet 
střelbu. Z labyrintu byly děti tak nadšené, že byl na místě ponechán 
ještě další týden. Děti v družině jej využívaly ke hře na honěnou 
a samy se staly staviteli, když začaly měnit natažené pásky mezi 
kolíky. Bylo neuvěřitelné, kolik kilometrů za čtvrtek naběhaly.

Poděkování patří paní ředitelce Mgr. Ladislavě Malíkové za mož-
nost tuto událost uspořádat a všem učitelkám za pomoc na startu 
a v cíli. Děkujeme také Armádě ČR, konkrétně kpt. Romanu Kutíl-
kovi, že do Velemína dorazili a zpestřili dětem čtvrteční dopoledne 
a těšíme se na příště. Miroslav Duda

Sousedský piknik v Milešově, 
oslava Evropského dne sousedů

Od roku 1999  se mezinárodní svátek pocházející z Francie - EV-
ROPSKÝ DEN SOUSEDŮ  šíří napříč městy a obcemi Evropy. Od 
roku 2001 se tento svátek zabydluje i u nás v ČR. Letos se do těchto 
sousedských aktivit zapojila i obec Milešov.

Dne 25.5.24 uspořádala občanská iniciativa ŽIJEME POD MILE-
ŠOVKOU pro své sousedy v místním zámeckém parku SOUSED-
SKÝ PIKNIK. Po deštivých dnech jsme si na akci objednali slunečné 
počasí a velká bouřka přišla až po ukončení akce kolem 18 hodiny.

Byl to náš první ročník a na Milešovský hamburger přišlo více jak 
sedmdesát zájemců, což je na naší malou vesnici Milešov opravdu 
hodně. Zastavila se i německá skupina turistů, dvě Slovenky se psy 
a Ukrajinky. Cizinci byli mile překvapeni tím, co si sousedé pro své 
sousedy připravili. Vše umocnilo i prostředí zámeckého parku s Glo-
rietem v pozadí. S nadsázkou můžeme tedy hovořit o mezinárodní 
účasti.

Kdo ochutnal hamburger od Fandy a Filipa připravovaný v parku 
na grilu, olizuje se ještě dnes. Byl to gastronomický zážitek. Velkým 
lákadlem byla i gastronomická soutěž MILEŠOVSKÁ VAŘEČKA - 

sladký moučník. Neuvěřitelných čtrnáct pekařek, ale i pekařů i z řad 
děti přihlásilo své sladké domácí výtvory do této soutěže. Degu-
stační část soutěže nám všem osladila chuťové pohárky na pěkně 
dlouhou dobu. Dorty, koláče, rolády, perníčky, palačinková růže, ma-
linový sen nebo mechový dort. Každý si mohl vybrat a opravdu bylo 
z čeho. Děkujeme všem, co našli odvahu a věnovali svůj čas a suro-
viny, aby potěšili na akci své sousedy. Výherci jsou naprosto všichni.

Děti měly připravený svůj kreativní koutek, kde malovaly, soutěži-
ly. V hojném počtu využily malování na obličej a dobře se bavily bez 
rozdílu věku.

A o tom je Evropský den sousedů, soused sousedovi. Rozvíjet 
komunitní život a podporovat sousedské vztahy, to je správný směr 
těchto akcí. Už teď se všichni těšíme na příští rok, kdy budeme po-
řádat další sousedské setkání.

V Milešově jsme zaseli tradici sousedského setkávání, gastro-
nomické soutěži Milešovská vařečka a Milešovskému hamburge-
ru. Tímto chceme poděkovat všem, kteří se podíleli na organizaci 
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celé akce, a také chceme poděkovat sponzorům. Bez jejich finanční 
a technické podpory by se akce SOUSEDSKÝ PIKNIK v Milešově 
neuskutečnila.

Sponzoři akce:
· manželé Karfíkovi
· manželé Kněžkovi
· manželé Peškovi
· rodina Brůnová
· Vojta Mayer
· Filip Zikmund
· obec Velemin
· Kien Truong Van - potraviny v Milešově

Za občanskou iniciativu ŽIJEME POD MILEŠOVKOU
Radka Kněžková

Den matek - poděkování
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(Pokračování na následující straně)

Kostel sv. Antonína Paduánského otevřel své „srdce“
Téměř stovka návštěvníků si prohlédla v pátek 7. června kostel sv. 

Antonína Paduánského v Milešově v rámci Noci kostelů.
Na úvod jsme zavzpomínali na pana Vladimíra Elledera, dlouho-

letého podporovatele a iniciátora oprav kostela, který nás nedávno 
opustil. Eva Mazánková poté zahájila hudební část pátečního ve-
čera.

Během něho si lidé mohli užít vystoupení pěveckého sboru Vele-
mínská vločka ze základní školy a sboru IN FLAGRANTI z Gymná-
zia Lovosice. Návštěvníky tradičně lákala výstava dobových foto-
grafií, pro malé děti byla připravena hra, ve které řešily záhadu se 
ztraceným klíčem.

Příjemnou atmosféru dokreslila i výzdoba kostela motivována 
„SRDCEM“, které bylo tématem letošního ročníku. Velké poděková-

Noc kostelů v Kostele sv. Martina ve Velemíně
V pátek 7. června 2024 se uskutečnila celoevropská akce Noc 

kostelů, do které se zapojilo 1 854 kostelů po celé České republice. 
Jednalo se již o 16. ročník otevření kostelů, jehož letošním cílem 
bylo „otevřít nejen dveře našich kostelů a chrámů, ale také dveře 
lidských srdcí…“.

Jednou z obcí, která kostelní dveře otevřela, byla i obec Velemín 
se svým Kostelem svatého Martina.

Dveře kostela se otevřely se slavnostním zvoněním kostelního 
zvonu. V rámci programu vystoupil dětský sbor Základní školy ve 
Velemíně (Velemínské vločky) pod vedením paní učitelky Petry 
Hájkové, děti ze Základní umělecké školy Lovosice zahrály na de-
chové nástroje pod vedením pana Jiřího Holečka společně s paní 
Evou Pelouňkovou a na klavír zahrála paní Petra Dolejší se svou 
dcerou. Celý večer svým doprovodem provázel Podřipský žesťový 
kvintet pod vedením kapelníka Pavla Šorka. Místní rodák pan An-
tonín Kadlec přivítal přítomné na otevření kostela, řekl něco málo 
o současnosti a historii kostela, seznámil nás se životem svatého 
Martina.

Pro návštěvníky i vystupující bylo připraveno občerstvení v podo-
bě kávy, čaje a štrůdlů, které pro nás připravili zaměstnanci ze školní 
jídelny ve Velemíně.

Návštěvníci si mohli prohlédnout interiéry kostela, které zdobily 
práce dětí ze školy, a mohli si odnést památku v podobě tematicky 
malovaného kamínku.

Všem zúčastněným patří velké DÍKY a budeme se těšit na další 
ročník. Denisa Sladkovská, za obec Velemín
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ní proto patří žákům ze ZŠ Velemín a ZUŠ Lovosice a jejich pedago-
gům, protože společně vytvořili krásné obrázky a dekorace.

Milé setkání pokračovalo až do pozdních hodin přátelským poví-
dáním, ochutnávkou vína i dobrůtek.

Chtěli bychom poděkovat všem, kteří svým „srdcem“ přispěli k re-
alizaci naší Noci, oběma vedoucím sborů paní P. Hájkové a P. Lin-
kové. Za zapůjčení fotografií patří poděkování V. Rendlovi, za výz-
dobu, úklid I. Jelínkové, M. Horové, I. Richterové a jejím dcerám, E. 
Mazánkové, V. Karfíkovi. Nesmíme opomenout ani pekařky I. Rich-
terovou, P. Chourovou, R, Kněžkovou, V. Hajnou a místního vinaře 
K. Hunču, který tradičně přispěje vzorky vína. Za finanční podporu 
děkujeme Obecnímu úřadu Velemín.

Kostel v Milešově přes deset let prochází rekonstrukcí. Opravy 
vnější části už byly dokončeny. Nyní se restaurátoři zaměří na opra-
vu vnitřního prostoru. Věříme, že už v příštím roce budeme moci 
obdivovat opravený (aspoň částečně) interiér kostela a sejdeme se 
na Noci kostelů 2025. Vlasta Karfíková

Noc kostelů v Dobkovičkách - Kaple září ve světle svící
V páteční večer 7. června se také v Dob-

kovičkách odehrála akce Noc kostelů. Kaple 
přilákala návštěvníky především z Dobkovi-
ček, ale i z okolí. V rámci celostátní akce se 
otevřely brány zdejší kaple, která zářila ve 
fantastickém světle svící a přivítala všechny, 
kdo přišli prožít neopakovatelnou atmosféru 
tohoto místa.

Akce byla zahájena v 17:00 hodin slav-
nostním zvoněním, které se neslo okolní 

krajinou a zvalo ke vstupu. Uvnitř kaple 
čekala na návštěvníky možnost si zazvo-
nit zvonem i odnést si nějakou tu drob-
nost na památku. Kaple v Dobkovičkách 
je skutečnou architektonickou zajíma-
vostí, neboť byla v roce 1932 upravena 
jako památník obětem 1. světové války. 
Bohužel se nedochoval v původním stavu 
i s deskami, které zrestaurováním nahra-
dil pískovec.

Během večera měli návštěvníci možnost 
prohlédnout si kapli detailněji, včetně interi-
éru. 

Děkujeme všem, kteří se podíleli na uspo-
řádání této krásné akce.

Noc kostelů v Dobkovičkách opět ukázala, 
jak důležitou roli hraje kulturní a duchovní 
dědictví v našich životech. 

Těšíme se na další setkání v naší krásné 
obci! Lukáš William Šmíd
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MOJ E   VODNÉ   A   S TOČNÉ
Blíží se odečty vody, proto připomínáme občanům, že mají 
možnost přihlásit se do zákaznického portálu, kde můžou 
po datu 30. 6. 2024 zadat samoodečet vody včetně vložení 
fotografie a mít tak pod kontrolou svou spotřebu, faktury, 
zálohy.

Přihlašovací údaje najdete v posledním vyúčtování, které 
jste dostali v září 2023. Případně se můžete obrátit mailem 
na paní Moniku Capiali: capiali@velemin.cz . 
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ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA 
OBCE VELEMÍN (DLE § 95 ZÁKONA 
O OBCÍCH, V PLATNÉM ZNĚNÍ) Č. 1/2024 
KONANÉHO DNE 18. 3. 2024 
OD 18.00 HODIN

Přítomni: Brůna František, Černohorský 
Jan, Hladík Oldřich, Bc. Hýn Milan, 
Ing. Garabáš Josef, Janda Petr, Kočová 
Jana Dis., Mgr. Koubová Václava, Křivánek 
Petr, Mgr. Malíková Ladislava, Ing. Materna 
Milan, Ing. Rainer Evžen, Mgr. Rendl Vít, 
Ing. Skalický Jiří,
Omluveni: Rajniš Vlastimil

BOD Č. - 1 ÚVOD
Starosta p. Křivánek - přivítal členy zastupi-
telstva a přítomné občany. Je přítomno 14 
z 15 členů ZO, tzn. zastupitelstvo obce je 
usnášeníschopné. 
Starosta obce konstatoval, že zasedání bylo 
řádně svoláno v souladu s § 92 zákona č. 
128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), 
v platném znění. Informace podle § 93 odst. 
1 zákona o obcích byla na úřední desce 
Obecního úřadu Velemín zveřejněna v sou-
ladu se zákonem po dobu nejméně 7 dní 
a současně byla zveřejněna na „elektronické 
úřední desce“.
Starosta obce dále stanovil, že předsedají-
cím dnešního zasedání zastupitelstva obce 
bude Ing. Jiří Skalický a předal mu další ří-
zení zasedání.
Následně předsedající určil zapisovatele pí 
Denisu Sladkovskou a ověřovatele zápisu - 
O.Hladík a Ing. J. Garabáš.
Dále předsedající přednesl návrh na slo-
žení návrhové komise:
Mgr. L. Malíková, Ing. E. Rainer, J. Kočová 
Hlasování: pro: 14, proti: 0, zdržel se: 0
Usnesení č. 1/2024: Zastupitelstvo schva-
luje návrhovou komisi ve složení: 
Mgr. L. Malíková, Ing. E. Rainer, J. Kočová

Dále předsedající seznámil přítomné s návr-
hem programu. K návrhu nebyly vzneseny 
připomínky a návrhy na další doplnění. Před 
hlasováním dal předsedající možnost vyjád-
řit se přítomným občanům:
Návrh na usnesení:
Zastupitelstvo obce schvaluje následují-
cí program dnešního zasedání:

1. Úvod 
(určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele) 
2. Složení slibu člena zastupitelstva
3. Zpráva starosty obce 
4. Hospodaření obce 
5. Změny rozpočtu obce na rok 2024 
6. Majetek obce 
7. Různé 
8. Diskuse, závěr
Hlasování: pro: 14  proti: 0 zdržel se: 0
Usnesení č. 2/2024 bylo schváleno

BOD Č. 2 - SLOŽENÍ SLIBU ČLENA 
ZASTUPITELSTVA

Paní Tereza Hájková podala dne 12. 1. 2024 
rezignaci na mandát zastupitele. Tím došlo 
k uvolnění mandátu člena zastupitelstva 
obce a současně i člena finančního výboru. 
Ve smyslu ust. § 56, odst. 1 zák.č. 491/2001 
Sb. o volbách do zastupitelstev obcí, na-
stupuje za člena zastupitelstva náhradník 

z kandidátní listiny téže volební strany, a to 
dnem následujícím po dni, kdy došlo k zá-
niku mandátu. V tomto případě tedy dnem 
13. 1. 2024. Jako náhradník v prvním pořadí 
téže kandidátní listiny je Mgr. Václava Kou-
bová, která ve smyslu ust. § 69, odst. 2 zák. 
č. 128/2000 Sb., o obcích, při dnešním zase-
dání složí slib zastupitele. 
Složení slibu proběhlo tak, že starosta obce 
přečetl slib stanovený v § 69 odst. 2 zákona 
o obcích „Slibuji věrnost České republice. 
Slibuji na svou čest a svědomí, že svoji funk-
ci budu vykonávat svědomitě, v zájmu obce 
Velemín, jejích občanů a řídit se Ústavou 
a zákony České republiky.“ Následně Mgr. 
Václava Koubová složila slib pronesením 
slova „slibuji“ a podepsala jej na připrave-
ném dokumentu. 

a) Dále byl projednán návrh na doplnění čle-
na finančního výboru rady obce: Mgr. Malí-
ková navrhuje, aby uvolněný mandát byl ob-
sazen paní Mgr. Václavou Koubovou.
Další návrh nebyl přednesen.
Návrh na usnesení:
Zastupitelstvo obce volí Mgr. Václavu 
Koubovou do funkce člena finančního 
výboru počtem hlasů pro: 13
Výsledek hlasování: pro:  13, proti: 0, zdr-
žel se: 1
Usnesení č. 3/2024 bylo schváleno

b) Dle § 72 a § 73 zákona č.128/2000 Sb. 
o obcích, v platném znění náleží pí. Mgr. 
Václavě Koubové měsíční odměna za výkon 
funkce člena zastupitelstva obce a člena fi-
nančního výboru. Zastupitelstvo stanovuje 
tuto odměnu ve výši 3.311,- Kč. 
Návrh na usnesení:
Zastupitelstvo obce schvaluje odměňo-
vání pro Mgr. Václavu Koubovou ve výši 
3.311,- Kč/měsíc.
Odměňování je platné od 1. 4. 2024.
Výsledek hlasování: pro:  13, proti: 0, zdr-
žel se: 1
Usnesení č. 4/2024 bylo schváleno

BOD Č. 3 - ZPRÁVA STAROSTY OBCE
Starosta obce seznámil přítomné s jedná-
ním rady obce od posledního veřejného jed-
nání zastupitelstva obce a s činností obec-
ního úřadu. 

BOD Č. 4 - HOSPODAŘENÍ OBCE
a) Starosta obce seznámil přítomné s hos-
podařením obce za měsíce leden až únor 
2024 a se stavy peněžních prostředků na 
účtech obce (ke dni 18. 3. 2024):
Návrh na usnesení:
Zastupitelstvo obce bere na vědomí zprá-
vu o hospodaření obce za měsíce leden 
až únor 2024. 
Výsledek hlasování: pro: 14,  proti: 0, zdr-
žel se: 0
Usnesení č. 5/2024 bylo schváleno

b) Projednáno přijetí příspěvku na výkon 
státní správy v působnosti obcí od Ústec-
kého kraje ve výši 477.400,- Kč. Příspěvek 
bude poukázán ve dvou částech v termí-
nech březen a červen 2024.  
Návrh na usnesení:
Zastupitelstvo obce souhlasí s přijetím 
příspěvku na výkon státní správy v pů-

sobnosti obcí od Ústeckého kraje ve výši 
477.400,- Kč. 
Výsledek hlasování: pro:  14, proti: 0, zdr-
žel se: 0
Usnesení č. 6/2024 bylo schváleno

c) Projednána žádost o poskytnutí neinves-
tiční dotace pro sportovní klub TJ Sokol Mi-
lešov, z. s., IČ: 46772570 ve výši 75.000,- Kč 
na rok 2024. Žádaná výše dotace je stejná 
jako v roce 2023. 
Návrh na usnesení:
Zastupitelstvo obce schvaluje poskytnu-
tí neinvestiční dotace pro sportovní klub 
TJ Sokol Milešov, z. s., IČ: 46772570 ve 
výši 75.000,- Kč na rok 2024. 
Výsledek hlasování: pro: 13, proti: 0, zdr-
žel se: 1
Usnesení č. 7/2024 bylo schváleno

d) Projednána žádost o poskytnutí neinves-
tiční dotace pro sportovní klub SK Velemín, 
z. s., IČ: 43223605 ve výši 225.000,- Kč na 
rok 2024. Zvýšená výše je žádána z důvodů 
navýšení cen energií při provozu sportovní-
ho centra Velemín.
Návrh na usnesení:
Zastupitelstvo obce schvaluje poskytnu-
tí neinvestiční dotace pro sportovní klub 
SK Velemín, z. s., IČ: 43223605 ve výši 
125.000,- Kč na rok 2024. Další část ve 
výši 100.000,- Kč bude předmětem jed-
nání zastupitelstva obce v průběhu roku 
2024. 
Výsledek hlasování: pro: 14, proti: 0, zdr-
žel se: 0
Usnesení č. 8/2024 bylo schváleno

BOD Č. 5 
ZMĚNY ROZPOČTU OBCE NA R. 2024

a) Starosta obce p. Křivánek seznámil pří-
tomné s nutností realizace změn v rozpočtu 
obce – rozpočtového opatření z důvodu do-
rovnání skutečného příjmu a výdajů 
a přesunu mezi jednotlivými kapitolami - 
specifikace jednotlivých částek a kapitol 
je uvedena v příloze tohoto zápisu včetně 
zdůvodnění jednotlivých změn. Celkem se 
jedná o zvýšení příjmové části rozpočtu 
o 60.600,- Kč a zvýšení výdajové části roz-
počtu o 5.000,- Kč. Rozdíl ve výši 55.600,- 
Kč bude deponován na účtech obce. 
Návrh na usnesení:
Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočto-
vé změny – rozpočtové opatření v příjmo-
vé části o 60.600,- Kč a výdajové části ve 
výši 5.000,- Kč tak, jak byly předneseny 
a jsou specifikovány v příloze tohoto zá-
pisu. Rozdíl ve výši 55.600,- Kč bude de-
ponován na účtech obce. 
Výsledek hlasování: pro: 14 proti: 0, zdr-
žel se: 0
Usnesení č. 9/2024 bylo schváleno

BOD Č. 6 - MAJETEK OBCE
a) Projednána žádost manželů Jana a Jany 
Hajných, Milešov 161, 411 32 Milešov o od-
koupení částí pozemků p.č. 1031, 1036/1, 
204 a 205 o výměře dle výsledku geomet-
rického zaměření (dle GP se jedná o p.č. 
1036/3, 1036/4 nebo st.252 – podle číslová-
ní parcel, 204/2, 205/2, 1031/2, předpoklad 
je cca 115 m2) v k.ú. Milešov u Lovosic. Jed-
ná se o části pozemků, které jsou žadateli 
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historicky užívána jako zahrada a dvůr u ro-
dinného domu v jejich vlastnictví a tyto části 
jsou zaploceny. 
Návrh na usnesení:
Zastupitelstvo obce schvaluje prodej 
částí pozemků p.č. 1031, 1036/1, 204 
a 205 o výměře dle výsledku geometric-
kého zaměření (dle GP se jedná o p.č. 
1036/3, 1036/4 nebo st.252 – podle číslo-
vání parcel, 204/2, 205/2, 1031/2, předpo-
klad je cca 115 m2) v k.ú. Milešov u Lo-
vosic manželům Janu a Janě Hajným. 
Cena pozemků bude stanovena odhad-
cem nemovitostí jako tržní cena – cena 
obvyklá. Náklady spojené s vyhotovením 
geometrického plánu, vyhotovením kup-
ní smlouvy, oceněním a povolením vkla-
du do KN budou hrazeny nabyvateli. 
Výsledek hlasování: pro: 14, proti: 0, zdr-
žel se: 0 
Usnesení č. 10/2024 bylo schváleno

b) Projednána žádost p. Jana Bufky, Lesní 
1971/12, Most o odkoupení části pozemku 
p.č. 1018/2 v k.ú. Milešov u Lovosic. Jedná 
se o část pozemku, která je žadatelem his-
toricky užívána jako dvůr u rodinného domu 
v jeho vlastnictví a tato část je zaplocena. 
Další část je také část pozemku před oploce-
ním, který je součástí veřejné komunikace, 
resp. přístupové komunikace k jeho domu. 
Zastupitelstvo nesouhlasí s převodem žáda-
né části pozemku, který není oplocen a není 
součásti dvora žadatele. 
Návrh na usnesení:
Zastupitelstvo obce schvaluje prodej 
části pozemku p.č. 1018/2, který je sou-
částí oploceného dvora u domu žadatele 
(předpoklad je cca 30 m2) v k.ú. Milešov 
u Lovosic panu Janu Bufkovi. Zastupitel-
stvo obce nesouhlasí s prodejem části 
pozemku, který není součástí oploceného 
dvora a je součástí veřejného prostoru. 
Cena pozemku bude stanovena odhad-
cem nemovitostí jako tržní cena – cena 
obvyklá. Náklady spojené s vyhotovením 
geometrického plánu, vyhotovením kup-
ní smlouvy, oceněním a povolením vkla-
du do KN budou hrazeny nabyvatelem. 
Výsledek hlasování: pro: 14, proti: 0, zdr-
žel se: 0 
Usnesení č. 11/2024 bylo schváleno

c) Projednána žádost p. Pavla Hudáka, 
Bílinka 14 o odkoupení části pozemku p. 
č. 484/1 v k. ú. Boreč u Lovosic. Jedná se 
o část pozemku, která navazuje na poze-
mek ve vlastnictví žadatele. Žadatel žádá 
nejen část pozemku za svým domem, ale 
i část pozemku za sousedním domem če. 1. 
S prodejem této části pozemku zastupitel-
stvo nesouhlasí. 
Návrh na usnesení:
Zastupitelstvo obce schvaluje prodej 
části pozemku p. č. 484/1 v k. ú. Boreč 
u Lovosic panu Pavlu Hudákovi. Jedná 
se o část pozemku, který navazuje na 
pozemek ve vlastnictví žadatele, směrem 
severozápadním. Přesné hranice budou 
určeny v terénu, aby nedošlo k omezení 
provozu trafostanice a šířka převáděné-
ho pozemku je limitována šířkou pozem-
ku ve vlastnictví žadatele. Zastupitel-
stvo obce nesouhlasí s prodejem části 

pozemku, který navazuje na sousední 
nemovitost če. 1. Cena pozemku bude 
stanovena odhadcem nemovitostí jako 
tržní cena – cena obvyklá. Náklady spoje-
né s vyhotovením geometrického plánu, 
vyhotovením kupní smlouvy, oceněním 
a povolením vkladu do KN budou hraze-
ny nabyvatelem. 
Výsledek hlasování: pro: 14, proti: 0, zdr-
žel se: 0 
Usnesení č. 12/2024 bylo schváleno

d) Projednána žádost Povodí Ohře s.p. 
o prodej, resp. o směnu pozemků souvise-
jících s připravovanou stavbou „Milešovský 
potok – opevnění v intravilánu obce Mile-
šov“. Konkrétně se jedná o části pozemků 
p.č. 164/2, 1019/1, 1019/14,1072/3 v k.ú. 
Milešov u Lovosic. Dle vyhotoveného GP 
č. 271-68/2022 se jedná o pozemky p.č. 
164/3 (17 m2), 1019/15 (57 m2), 1019/16 (5 
m2, 1019/17 (43 m2), 1019/18 (7 m2), 1072/5 
(10 m2) v k.ú. Milešov u Lovosic. Současně 
má Povodí Ohře s.p. ve vlastnictví pozemky, 
které nejsou pro další provoz podniku nepo-
třebují a navazují na pozemky ve vlastnictví 
obce. Konkrétně se jedná o části pozemku 
p.č. 1075/2 v k.ú. Milešov u Lovosic. Dle 
vyhotoveného GP č. 271-68/2022 se jed-
ná o pozemky p.č. 1075/11 (1m2), 1075/15 
(8m2), 1075/20 (14 m2) v k.ú. Milešov u Lo-
vosic. Ocenění pozemků bylo provedeno 
znaleckými posudky č. 6053-30-1/23 ze dne 
31. 7. 2023 a 6053-30-2/23 ze dne 31. 7. 
2023, panem Pavlem Rejnem, Pátova 777, 
Česká Lípa. 
Návrh na usnesení:
Zastupitelstvo obce schvaluje směnu 
částí pozemků p. č. p.č. 164/2, 1019/1, 
1019/14,1072/3 v k.ú. Milešov u Lovosic. 
Dle vyhotoveného GP č. 271-68/2022 
se jedná o pozemky p.č. 164/3 (17 m2), 
1019/15 (57 m2), 1019/16 (5 m2, 1019/17 
(43 m2), 1019/18 (7 m2), 1072/5 (10 m2) 
v k.ú. Milešov u Lovosic pro Povodí Ohře 
s.p. za část pozemku p.č. 1075/2 v k.ú. 
Milešov u Lovosic. Dle vyhotoveného GP 
č. 271-68/2022 se jedná o pozemky p.č. 
1075/11 (1m2), 1075/15 (8m2), 1075/20 (14 
m2) v k.ú. Milešov u Lovosic. Cena po-
zemků je stanovena znaleckými posudky 
č. 6053-30-1/23 ze dne 31. 7. 2023 a 6053-
30-2/23 ze dne 31. 7. 2023, panem Pavlem 
Rejnem, Pátova 777, Česká Lípa. Náklady 
spojené s vyhotovením geometrického 
plánu, vyhotovením kupní smlouvy, oce-
něním budou hrazeny Povodím Ohře s.p.. 
Náklady 
s povolením vkladu do KN ponesou obě 
smluvní strany rovným dílem.
Výsledek hlasování: pro: 14, proti: 0, zdr-
žel se: 0 
Usnesení č. 13/2024 bylo schváleno

BOD Č. 7 - RŮZNÉ 
a) Projednána žádost paní Radky Kněžko-
vé, Milešov 46, o pořizování video a audio-
záznamů z každého jednání zastupitelstva 
obce. 
Dle stanoviska odboru veřejné správy, do-
zoru a kontroly Ministerstva vnitra ČR, je 
každý oprávněn pořizovat si pro své účely 
záznamy z veřejného jednání zastupitelstva 
obce, a to včetně proslovů či jiných projevů 

soukromých osob, neboť nemají charakter 
projevů osobní povahy.
 Obsah zápisu z jednání zastupitelstva obce 
je upraven v § 95 odst. 1 zákona č. 128/2000 
Sb. o obcích, v platném znění (“O průběhu 
zasedání zastupitelstva obce se pořizuje 
zápis, který podepisuje starosta nebo mís-
tostarosta a určení ověřovatelé. 
V zápise se vždy uvede počet přítomných 
členů zastupitelstva obce, schválený pořad 
jednání zastupitelstva obce, průběh a výsle-
dek hlasování a přijatá usnesení.”). 
Z uvedeného vyplývá, že se nejedná o ste-
nografický záznam jednání zastupitelstva 
obce. 
 Informovanost občanů není jakkoli naruše-
na, neboť právě z důvodu informovanosti 
jsou jednání zastupitelstva veřejná, aby ka-
ždý kdo má o informovanost zájem, se mohl 
jednání zúčastnit.
Návrh na usnesení:
Zastupitelstvo obce neschvaluje pořizo-
vání oficiálních video a audio záznamů 
z každého jednání zastupitelstva obce 
a jejich následné zveřejňování na vebo-
vých stránkách obce. 
Výsledek hlasování: Pro:  13, proti: 1, zdr-
žel se: 0 
Usnesení č. 14/2024 bylo schváleno 

BOD Č. 8 - DISKUSE 
p. Materna, zastupitel – Seznámil přítomné 
s personálními změnami komise KAPOV, in-
formoval o předložení jednacího řádu radě 
obce Velemín. Dále připomněl, že občané 
i zastupitelé mají možnost této komisi předá-
vat nejen podněty v kultuře, ale i další pod-
něty, připomínky či náměty k řešení.
p. Valín – Vznesl dotaz ohledně zrušené 
zastávky náhradní autobusové dopravy na 
Kletečné, zda by bylo možné tuto zastávku 
obnovit.
p. Janda, místostarosta – Tato otázka již 
byla řešena v minulosti na základě podnětu 
paní Hrůzové, která má na Kletečné farmu 
s několika zaměstnanci, kteří ten spoj vyu-
žívali a momentálně se nemají jak dostat do 
práce. P. Janda uvedl, že zrušení zastávky 
vlako/busu na Kletečné řešil s odborem do-
pravy Krajského úřadu Ústeckého kraje. Od-
pověď úřadu byla, že se jednalo o dočasné 
řešení a se změnou jízdního řádu došlo ke 
zrušení. Někteří řidiči jsou ochotni zastavit 
na znamení, někteří bohužel ne. Krajský 
úřad Ústeckého kraje ani ČD nemají zájem 
dále provozovat tuto zastávku.
p. Křivánek, starosta – K této situaci uvedl, 
že se snažili situaci řešit, ale kraj i ČD nejsou 
ochotni o situaci jednat.
p. Karfík – Se dotázal, zda došlo k posunu 
v jednání ohledně bývalého obchodu v Mi-
lešově.
p. Křivánek, starosta – Žádný posun v této 
věci není, míček je na straně žadatelů. Zhru-
ba do září předminulého roku měli předlo-
žit návrh na úpravy tohoto objektu. S tím, 
že měli být vyznačeny a předloženy úpravy 
k dalšímu projednání. Například se jedná 
o úpravy, které by byly trvalé i v případě, že 
by došlo k opuštění objektu zájemců a také 
úpravy, které by byly výhradně pro potřeby 
zájemců. Bohužel k dnešnímu dni tak neu-
činili. 
p. Karfík – Do kdy se tedy bude čekat, aby 
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se mohlo rozhodnout, co bude s obchodem 
dál, pokud do toho žadatelé nepůjdou. 
p. Křivánek, starosta – Zatím se nerozhod-
lo. Byly nápady, že by se z objektu mohli 
udělat byty, na které jsou vypsány dotační 
programy.
p. Brůna, zastupitel – Upozornil na to, že 
k objektu se vyřizovalo prodloužení staveb-
ního povolení.
p. Skalický, zastupitel – Tato otázka se již 
řešila, na předchozím zasedání zastupitel-
stva. Mělo dojít k jednání mezi zastupiteli 
a milešovskými co s objektem bude, ve hře 
byli i jiné objekty, jako hospoda u Černých 
nebo stavba na milešovském hřišti. Podnět 
měl přijít ze strany milešovských co s tím 
objektem.
p. Brůna, zastupitel – Za minulé zastupitel-
stvo rozhodnutí platí, proto obec investovala 
peníze do projektu a do stavebního povole-
ní. 
p. Janda, místostarosta – Sdělil, že součas-
né dotační výzvy na projektovou dokumen-
taci a stavební povolení jako takové nemůže 
obec napasovat. Projekt byl postaven na 
energetických úsporách.
p. Brůna, zastupitel – Reagoval, že v majet-
ku obce je pouze objekt bývalého obchodu. 
Že obec nemá peníze na jednu budovu, tak 
těžko bude kupovat jinou budovu a za další 
peníze jí rekonstruovat.
p. Janda, místostarosta – Souhlasí, že 
v majetku obce, je pouze objekt bývalého 
obchodu.
p. Křivánek, starosta – Připomíná, že do-
šlo k nečekané situaci na budově „Šaškova 
statku“, kde spadla střecha a na opravu je 
potřeba zhruba 4 500 0000,- Kč. Tuto situ-
aci je potřeba řešit a snažit se náklady na 
opravu snížit o 2 5000 000,- Kč na dotace. 
Nicméně tam je minimálně spoluúčast 2 000 
000,- Kč ze strany obce. Dále, že se čeká, 
jaká bude investice do odstavného parkovi-
ště v Milešově. A uvedl, že čekají na to, aby 
se mohlo zastupitelstvu předložit návrh ke 
schválení na financování rekonstrukce bý-
valého obchodu. S tím, že obec je schopna 
ufinancovat náklady na opravu. Ale z výše 
uvedeného důvodu si tím teď není jistý.
p. Materna, zastupitel – Upozornil na to, že 
by se mělo říct, jaký potenciál a jaká je vy-
užitelnost budovy, kdo bude provozovatel, 
jaké činnosti se tam budou vykonávat. Tato 
otázka by se měla vyřešit před tím nebo mi-
nimálně při tom jako varianta z toho udělat 
kulturní zařízení. Nikdo nemluví o tom, že 
se projekt nemůže realizovat, ale má oba-
vu, o potenciálu projektu, zda bude budova 
dostatečně využitelná za finance, které na 
to mají přijít. Ale určitě není problém se sejít 
a říct si, zda tu máme skupiny a akce, ke 
kterým by budova byla využívána. Myslí si, 
že v Milešově není nikdo schopný, kdo by 
tuto budovu provozoval.
p. Karfík – Uvedl, že stejně jako se provo-
zuje sál na Bílince, by se mohla provozovat 
budova v Milešově s tím, že milešovští se 
nemají kde setkávat. A na provozu by se po-
dílel každý, kdo si prostor pronajme, jako to 
je na sále na Bílince.
pí Kněžková – Požádala o zhotovení zápisu 
z jednání zastupitelstva. Poděkovala panu 
starostovi a místostarostovi, za odpovědi, 
které od nich obdržela od posledního zase-

dání zastupitelstva. Uvedla, že k tomu má 
další dotazy, které teď však nebude prezen-
tovat a vše již bude výhradně řešit s panem 
starostou a místostarostou. Jako první bod 
požádala obec Velemín, aby udělali zápis 
občanské iniciativy „ŽIJEME POD MILE-
ŠOVKOU“ na webových stránkách obce 
v sekci spolky, sdružení, kroužky pro děti 
atd. Všechny své podněty předá písemně 
po jednání a požádala, aby jí pan starosta 
do třiceti dnů od podání na všechno písem-
ně odpověděl. Druhý bod se týkal pozvánky 
všech přítomných a v podstatě všech z ve-
lemínského okrsku za občanskou iniciativu 
„ŽIJEME POD MILEŠOVKOU“ na akci „Sou-
sedské setkání – PIKNIK“, která se bude 
konat 30. května 2024 v zámeckém parku 
Milešov. Pí Kněžková upřesnila, že se jed-
ná o společenskou akci, jejímž posláním je 
posílit sousedské vztahy. V rámci tohoto dne 
se po celé Evropě pořádají kulturní akce. 
Cílem iniciativy je, aby se z tohoto setkání 
stala tradice, kde se občané budou setká-
vat a navážou sousedské vztahy. Posledním 
bodem, který má připravený paní Kněžková 
je žádost za občanskou iniciativu „ŽIJEME 
POD MILEŠOVKOU“ o poskytnutí bývalých 
prostor jednoty v Milešově k trvalému užívá-
ní. Prostory by občanská iniciativa využila, 
jako zázemí pro občanskou iniciativu k říze-
ní komunitního centra, organizování kultur-
ních a společenských akcí. Včetně zajištění 
zájmových kroužků pro děti. Dále k organi-
zování společenských a soukromých aktivit. 
Paní Kněžková dále sdělila, že by bylo dob-
ré, kdyby došlo k jednání mezi obcí a občan-
skou iniciativou, která je schopna celý ná-
vrh předložit. Panu starostovi dnes předává 
pouze písemnou žádost. 
p. Křivánek, starosta – Na podání paní 
Kněžkové reagoval s návrhem, že by před 
vyhotovením písemné odpovědi a před ko-
nečným rozhodnutím mohlo dojít k osobní-
mu jednání. Požádal, zda by ho paní Kněž-
ková v příštím týdnu kontaktovala s návrhem 
termínu na osobní jednání.
p. Skalický, zastupitel – Navrhl ukončení 
diskuse k tomuto bodu, protože není mož-
né, aby se na tomto jednání došlo k závěru, 
pokud k tomu již nikdo z přítomných nemá 
žádné připomínky.
p. Karfík – Uvedl, že nechtěl slyšet žádný 
závěr, jen chtěl vědět, jak je to s nájemným 
obchodu. Zda byl dán zájemci o nájem ter-
mín pro vyjádření se, a jaký je další plán 
s budovou. 
p. Křivánek, starosta – Sdělil, že vše bude 
bodem jednání mezi občanskou iniciativou 
„ŽIJEME POD MILEŠOVKOU“ a členů za-
stupitelstva. Kdo bude mít zájem, bude mít 
možnost se jednání zúčastnit.
p. Kněžková – Souhlasila s předneseným 
návrhem na jednání s tím, že termín domlu-
ví přímo s panem starostou a ostatní budou 
o termínu informování.
pí. Slůková – Vznesla dotaz ohledně schva-
lování žádostí obecního bytu v Březně.
p. Janda, místostarosta – Žádosti ohled-
ně obecních bytů má na starosti rada obce 
a uvedl, že pokud se jedná o byt po panu 
Rajnohovi, tak ten bude nejdříve opravován 
a až poté bude rada schvalovat pronájem.
pí. Kunrtová – Vznesla dotaz ohledně ne-
legálních vrtů ve Velemíně. Dále sdělila, že 

lavičky na návsi u autobusové zastávky jsou 
v havarijním stavu. Poté se kladně vyjádřila 
k průběhu dnešního zastupitelstva, přičemž 
se o minulém zastupitelstvu vyjádřila, jako 
o „taškařici.“
p. Janda, místostarosta – Na základě žá-
dosti investora vrtů musí dojít nejdříve k je-
jich legalizaci. Legalizaci předchází kontrola 
čerpacích zkoušek, kde bude přítomen od-
borný hydrogeolog, který posoudí čerpání 
z vrtů, zda vrty nedošlo k ovlivnění okolních 
zdrojů v Milešovské ulici. Pokud se prokáže, 
že došlo k ovlivnění místních zdrojů, tak vo-
doprávní úřad na základě posudku a čerpa-
cích zkoušek nařídí zasypání a navrácení do 
původního stavu.
p. Křivánek, starosta – Uvedl, že momentál-
ně je „míček“ na straně vodoprávního úřadu, 
který vydal stanovisko a požaduje doplnění 
po stavebníkovi, který má pravděpodobně 
objednané čerpací zkoušky. Nicméně také 
doufáme, že to proběhne co nejdříve. Obec 
není schopna v této části věc urychlit.
p. Karfík – Vznesl dotaz, zda došlo k posu-
nu s opravou sochy sv. Jana Křtitele.
p. Janda, místostarosta – Uvedl, že je v le-
tošním roce v plánu oprava, přesně jako 
tomu bylo s křížky na Dobkovičkách. 
p. Brůna, zastupitel – Sdělil, že jako v před-
chozích letech, mají v termínu 23. 3. 2024 
naplánovanou pracovní brigádu v zámec-
kém parku v Milešově. Chtějí dokončit vyře-
zání pod zámeckou zdi, jak již bylo domluve-
no v minulém roce. Zároveň se chtěl zeptat, 
zda by v rámci této brigády mohli provést 
čištění v části červeného hřiště (od velkého 
stromu směrem k červenému hřišti).
p. Janda, místostarosta – Uvedl, že v této 
oblasti, by se dle informací měl nacházet 
vzácný keř, a aby tento úsek prozatím vy-
nechali. V tomto týdnu, by se tam měl sejít 
s panem Rývou, který sdělí, zda se oprav-
du jedná o vzácný keř. Tuto informaci pře-
dá, v co možná nejkratším čase p. Brůnovi, 
v případě, že tomu tak není, aby mohlo dojít 
v rámci brigády k vyčištění tohoto úseku.
p. Brůna, zastupitel – Uvedl, že pokud se 
nestihne zjistit, zda se jedná o vzácný keř, 
do 23. 3. 2024 mohli by případně brigádu 
přesunout na termín 30. 3. 2024.
p. Materna, zastupitel – Se zeptal, zda se 
jedná o část, zámeckého parku, kde byl na-
hlášen nepořádek p. Mayerem, jako podnět 
„úřad v mobilu“? A zda úklid této části nespo-
jit s brigádou v Milešovském parku.
p. Janda, místostarosta – Uvedl, že se ne-
jedná o tuto část parku. A v podnětu, který 
byl zaslán na obec se jedná o stavební suť 
a zbytky betonových sloupů. O úklid této 
části se postará obec, až budou mít k dispo-
zici vhodnou techniku.
p. Mayer – V této souvislosti upozornil na 
asfaltový kus, který je pod zámkem u rybní-
ku.
p. Janda, místostarosta – Uvedl, že obec 
zajistí odvoz asfaltu.
p. Peška – Se zeptal na čištění komunikace 
ve svahu v Milešově. 
pí Kněžková – Doplnila, že se jedná o štěrk, 
který byl do Milešova navezen obcí na opra-
vu komunikace vedle jejího domu a že do-
chází k zanášení kanalizace.
p. Karfík – Upozornil na opravu výtluků na 
komunikaci v Mlýncích.
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p. Janda, místostarosta – Uvedl, že obec se 
určitě na opravu komunikací chystá, ale mo-
mentálně je obec bez potřebné techniky a to 
z důvodu opravy.
p. Křivánek, starosta – Upřesnil, že na za-
metacím voze došlo k poruše hydromotoru, 
proto obec k dnešnímu dni neprovedla úkli-
dové práce po zimním období.
p. Karfík – Jak to vypadá s hřištěm na Bí-
lince. Zda by bylo možné povolit vstup na 
vlastní nebezpečí.
p. Janda, místostarosta – Uvedl, že toto 
není možné. V rámci řízení o odstranění 
stavby je požádáno o dodatečné stavební 
povolení, které má na starosti stavební úřad.
p. Brůna, zastupitel – Zpracoval a předal in-
formaci zastupitelům „Statistická data ohled-
ně parkování v obci Milešov za rok 2023.“ 
A požádal, zda by tato informace byla zve-
řejněna v rámci Velemínského zpravodaje.
p. Materna, zastupitel – Vznesl dotaz, z ja-
kého důvodu p. Brůna nepředal statistiku již 
na předjednání.
p. Brůna, zastupitel – Uvedl, že se předjed-
nání nemohl zúčastnit.
p. Křivánek, starosta – Informoval, že do 
nového zpravodaje se tato informace ne-

dostane, protože zpravodaj byl odeslán do 
tisku.
p. Skalický, zastupitel – Uvedl, že se za-
stupitelstvo k této statistice nemůže vyjádřit, 
protože byla předána až na dnešním jedná-
ní.
p. Brůna, zastupitel – Nepotřebuje vyjádření 
ze strany zastupitelů, pouze chtěl, aby ji měli 
k dispozici a požádal o zveřejnění v nadchá-
zejícím vydání zpravodaje.
pí. Kunrtová – Požádala, zda by mohla 
být ve Velemínském zpravodaji zveřejněna 
informace ohledně tříkrálové sbírky, která 
proběhla v měsíci lednu v obcích Velemín 
a Milešov.
p. Křivánek, starosta – Sdělil, že tato infor-
mace je uvedena ve zpravodaji, který vyjde 
na přelomu měsíce března/dubna.
p. Jelínek – Se zeptal na plánovanou opra-
vu pomníku na návsi ve Velemíně.
p. Janda, místostarosta – Uvedl, že v po-
sledních letech se žádost o dotaci podávala 
pětkrát, ale vždy v rozhodnutí bylo uvedeno, 
že vzhledem k nedostatku finančních pro-
středku se rozhodlo nepodpořit opravu po-
mníku na návsi ve Velemíně. 
p. Křivánek, starosta – Doplnil, že nelze žá-

dat z kulturních prostředků, protože pomník 
je evidován v centrálním registru válečných 
hrobů.
p. Křivánek, starosta – Ukončil jednání za-
stupitelstva, všem přítomným poděkoval za 
účast a všechny pozval na plánované další 
zasedání, které bude do 3 měsíců od dneš-
ního dne.

Zápis je vyhotoven ve smyslu ustanovení § 
95 zákona č. 128/2000 Sb., v platném zně-
ní, a není doslovným stenografickým zázna-
mem z jednání.
Závěr veřejného zasedání zastupitelstva 
obce provedl starosta p. Petr Křivánek   
(19.50 hod.)

Zápis byl vyhotoven dne 28. 3. 2024

Zapisovatel: Sladkovská Denisa
Dne: 28. 3. 2024

Ověřovatelé zápisu: Hladík O.
Dne: 28. 3. 2024
Ing.Garabáš J. 
Dne: 28. 3. 2024

Starosta: Petr Křivánek
Dne: 28. 3. 2024

ŽLUTÁ, ZELENÁ, MODRÁ,
PRO TŘÍDĚNÍ DOBRÁ
ANEB RADY, JAK SPRÁVNĚ TŘÍDIT 

SKLO
PAPÍR

MODRÉ 
KONTEJNERY 
Co do nich patří?
• noviny, časopisy
• kancelářský papír
• reklamní letáky
• knihy (bez tvrdé vazby), sešity
• krabice, lepenka, kartón, papírové obaly

Co do nich nepatří?
• obaly od vajíček
• ruličky od toaletního papíru
• mokrý, mastný nebo jinak znečištěný 

papír
• uhlový a voskovaný papír
• papír zatavený do fólie
• použité pleny a dámské hygienické 

potřeby
• použité papírové utěrky a kapesníky

Jak papír odkládat?
Prosíme o rozložení krabic – do kontejneru 
se jich tak vejde o dost více. Papír 
odkládejte jen tak, nesvázaný, bez obalů, 
sáčků, tašek a špagátů. Kancelářské 
sponky a šití nevadí.

ZELENO-BÍLÉ 
KONTEJNERY
Do čirého skla patří:
• sklenice od marmelád, zavařenin 

a kečupu (bez zbytků potravin a tekutin)
• rozbité skleničky
• lahve od alkoholických i nealkoholických 

nápojů

Do barevného skla patří:
• lahve od alkoholických i nealkoholických 

nápojů
• tabulové sklo z oken a dveří, i když je 

čiré

Co do nich nepatří?
• keramika, keramické a jiné hliněné 

nádobí
• porcelán
• autosklo
• zrcadla
• bezpečnostní sklo s dráty
• zlacená a pokovená skla
• vratné zálohované sklo (vracejte zpět do 

obchodu)

Jak sklo odkládat?
Sklo musí být bez obsahu, který stačí 
vyškrábat, není třeba ho vymývat. Etikety 
či viněty, kovová víčka či korkové zátky 
nepředstavují problém.

ŽLUTÉ A DRÁTĚNÉ 
KONTEJNERY
Co do nich patří?
• plastové obaly všeho druhu (PET láhve, 

kelímky, krabičky od pokrmů, plastové 
nádoby od kosmetiky či pracích 
prostředků, sáčky, tašky, fólie, výrobky 
z plastů). Polystyren - menší kousky

• nápojové kartony od mléka a džusů 
(TETRAPAK)

• hliníkové plechovky od nápojů

Co do nich nepatří?
• obaly se zbytky potravin
• špinavé polystyrénové misky na přenos 

jídla
• obaly od chemikálií a nebezpečných 

látek
• novodurové trubky
• podlahové krytiny
• velké kusy polystyrenu (patří na sběrná 

střediska odpadu)

Jak odpad odkládat
Plastové obaly musí být bez obsahu, není 
třeba je vymývat. PET lahve, ale i další 
objemnější plastové obaly (stejně jako 
hliníkové plechovky) prosíme sešlápněte. 
Díky, že šetříte prostor.

PLASTY
NÁPOJOVÉ KARTONY

KDE BAREVNÉ 
KONTEJNERY NAJDU?

Brno se může pochlubit hustou sítí barevných 
kontejnerů. Najdete je skoro na každém rohu 
a můžete k tomu využít naši webovou aplikaci 
na www.sako.cz

JE BAREVNÝ KONTEJNER 
PŘEPLNĚNÝ?
• Můžete zavolat na dispečink společnosti SAKO Brno, a.s – tel.: 548 138 315. 
• Dejte nám vědět prostřednictvím webových formulářů na stránkách 

www.sako.cz. Stačí vyplnit místo Vašeho bydliště, napsat připomínku 
a zprávu odeslat.

• Nejnovější možností je ohlásit přeplněný kontejner prostřednictví mobilní 
aplikace Třídění odpadu v Brně. Aplikace je dostupná ke stažení zdarma. 

TŘIĎTE ODPAD - VYPLATÍ SE TO...
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